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İZMİRBüyükşehir Belediyesi
üniversiteli gençlere kucak açtı.
Yüzlerce öğrenciyi ağırlayan
Karşıyaka ve Buca’daki tesisler,
kente ilk kez gelen üniversiteliler için 
yeni döneme hazırlandı.  � 6’da 

DİSK Genel-İş sendikasına bağlı ilçelerde
örgütlü işçiler tarafından grev ilanları
asılmaya devam ediyor. Bornova’dan
sonra Buca Belediyesi’nde de grev ilanı
işçilerin yaptığı açıklamadan sonra
belediye binasına asıldı. � 6’da

ESKİ eşi tarafından vurulduktan sonra mucize
eseri yaşama tutunan Büyükşehir Belediyesi
personeli Özge Polat’ı ziyaret eden Başkan
Cemil Tugay, “Kadın ve çocukların güvenle
yaşayabildiği bir kenti kuracağız” dedi. � 7’de 
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İNCİRALTI planlarını
iptal kararını
değerlendiren CHP
İzmir Milletvekili Rıfat
Nalbantoğlu, “Yıllardır, 
Büyükşehir
Belediyesi’nin yok
sayıldığı, ‘betonlaşma
projesi’ olarak dayatılan
bu planların iptali, belediyemizin ısrarla
‘kent ve halk için, hak arayışının’ bir
sonucudur” diye konuştu. � 4’te

ZAFER Partisi İzmir İl Başkanlığı, kadın
cinayetlerini protesto etti. İl Başkanı
Naşit Birgüvi önderliğinde yapılan
eylemde konuşan İl Başkan Yardımcısı
Sema Ayatar, “Bu korkutucu ahlaki ve
hukuki çözülmeye dur demek, Türk
kadınlarının elinde" dedi. � 4’te

İEÜ Medical
Point Hastanesi
çalışanları
meme
kanserine
dikkati çekmek
amacıyla
Karşıyaka sahili
boyunca
farkındalık
yürüyüşü yaptı. 
� 10’da

‘FARKINDA OL
sağlığını koru’

UNESCO Dünya Mirası Listesi’nde
yer alan kanallarla çevrili tarihi
kent Amsterdam’da dünyada 177
milletten insan bir arada yaşıyor.
Yılın her mevsimi kartpostallık
manzaralar sunan şehirde
eğlenceyi, gastronomiyi, renkli
gece hayatı ile kültür sanatı doya
doya yaşamak mümkün. � 2’de

Hain ABD’de öldüHain ABD’de öldüHain ABD’de öldüHain ABD’de öldüHain ABD’de öldüHain ABD’de öldüHain ABD’de öldüHain ABD’de öldüHain ABD’de öldüHain ABD’de öldüHain ABD’de öldü
15 Temmuz hain darbe girişiminin
mimarı, Türkiye’de çok sayıda
davası bulunan Fetullahçı Terör
Örgütü (FETÖ) elebaşı Fettulah
Gülen, 25 yıldır bulunduğu Amerika
Birleşik Devletleri’nde öldü.  �3’te

KUZEY AVRUPA’NIN ÖZGÜRLÜKLER DİYARI

‘İŞİN SIRRI DİSİPLİN’
EGE Telgraf Genel Yayın Yönetmeni Aylin
Suphandağlı, gazeteci Cihad Taysi ve program
yapımcısı Erhan Ayhan Önel’in hazırlayıp
sunduğu Geçmişin İzleri programının konuğu
eski Başkan Burhan Özfatura, İzmir’in sıcak
gündemine dikkatleri çekecek açıklamalarda
bulundu. Toplu konut projelerinden Körfez’in
temizliğine, hayata geçirdiği projeleri
paylaşan Özfatura, önemli tavsilerde bulundu.
Özfatura, “İşin sırrı mali disiplin. Politik görüş
falan önemli değil: Bir, hırsız olmayacaksın;
iki, konunda uzman olacaksın” dedi.

‘KEŞKE yapmasaydım’ dediğiniz ne var?”
sorusunu içtenlikle yanıtlayan Özfatura,
“Bana göre ilk dönemde yaptığım hata
parti işine karışmak oldu. ANAP’ın
kurucusu olduğum için dışarıdan destek
verdik. Sana ne il, ilçe kongresinden!
Belediye başkanının parti işine
karışması zaman kaybı, prestij kaybı,
dost kaybı. Ve en çok da ihaneti o destek
verdiklerinden görüyorsun. İkinci
dönemde ise misafir sanatçı gibiydim,
politik şeylere hiç karışmadım. Belediye
başkanının delege işine falan
karışmaması lazım” diye konuştu. � 8’de

‘Yeni Dünya’ya
yelken açtılar
TÜRKmobilya sektörü, yıllık 90 milyar
dolar ürün ithal eden Amerika Birleşik
Devletleri pazarında büyüyerek dünyanın
ilk beş ülkesi arasına girmeyi hedefliyor.
Birlik Başkanı Ali Fuat Gürle, NeoCon
Show Fuarı’na katılarak uzun vadeli
yatırım planladıklarını söyledi. � 9’da

Karmaşık oto kilit sistemlerini çözebilen ustaların sayısı
koca İzmir’de adeta bir elin parmaklarını geçmiyor 
YILLAR içinde büyük değişim
gösteren oto kilit sistemlerinin
karmaşık bir hale geldiğini
belirten usta Osman Demir,
“Yetersiz bilgiyle yapılan

müdahaleler, araçların elektronik
beyinlerine zarar verebilir. Bu tür
onarımlar oldukça maliyetlidir ve
araç sahiplerini zor durumda
bırakabilir” dedi. � 5’te

Bornova
için beyin
fırtınası

Bozdağ’a 
giden yol
gıcır gıcır6

7 BAŞKANNilüfer Çınarlı Mutlu’yu ziyaret eden
otomotivciler, sorunların çözümü için adım
atılmasının mutluluğunu yaşıyor. � 9’da

MOBİLYACIDAN ATAKMOBİLYACIDAN ATAK

METİN AYDINOĞLU

aydinoglumetin@hotmail.com
VEDAT İLKİ

vedat.uzman@gmail.com
9

Maça giden 
istirahatli işçi 

11İLKNUR ŞAHİN

ilknursahin09@gmail.com

Arının!

7ÇAĞDAŞ ÖZGÜN

Ölü Ozanlar Derneği’ni
yeniden mi kursak?

5
cagdasozgun@yandex.com 

Raporu bir daha okusana
üzüldüm Uras ile Tuna'ya

Suça yönelen
çocuklar

10
melek.aykac1@saglik.gov.tr
MELEK AYKAÇ
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‘Adaletin terazisi
böyle geri döner’
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Gürle

‘Manevi çürümeyle
KARŞI KARŞIYAYIZ’
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Birinci Sanayi’nin
dertlerine neşter!

‘BÜYÜK PİŞMANLIĞIM…’

‘BIR BILEN’DEN
‘ALTIN’ OGUTLER
Geçmişin İzleri programına konuk olan eski başkan Burhan Özfatura tecrübelerini paylaştı.
İşte “İzmir’in ağabeyi’nden tüm başkanların kulağına küpe olması gereken tavsiyeler…
Geçmişin İzleri programına konuk olan eski başkan Burhan Özfatura tecrübelerini paylaştı.
İşte “İzmir’in ağabeyi’nden tüm başkanların kulağına küpe olması gereken tavsiyeler…
Geçmişin İzleri programına konuk olan eski başkan Burhan Özfatura tecrübelerini paylaştı.
İşte “İzmir’in ağabeyi’nden tüm başkanların kulağına küpe olması gereken tavsiyeler…
Geçmişin İzleri programına konuk olan eski başkan Burhan Özfatura tecrübelerini paylaştı.
İşte “İzmir’in ağabeyi’nden tüm başkanların kulağına küpe olması gereken tavsiyeler…
Geçmişin İzleri programına konuk olan eski başkan Burhan Özfatura tecrübelerini paylaştı.
İşte “İzmir’in ağabeyi’nden tüm başkanların kulağına küpe olması gereken tavsiyeler…
Geçmişin İzleri programına konuk olan eski başkan Burhan Özfatura tecrübelerini paylaştı.
İşte “İzmir’in ağabeyi’nden tüm başkanların kulağına küpe olması gereken tavsiyeler…
Geçmişin İzleri programına konuk olan eski başkan Burhan Özfatura tecrübelerini paylaştı.
İşte “İzmir’in ağabeyi’nden tüm başkanların kulağına küpe olması gereken tavsiyeler…
Geçmişin İzleri programına konuk olan eski başkan Burhan Özfatura tecrübelerini paylaştı.
İşte “İzmir’in ağabeyi’nden tüm başkanların kulağına küpe olması gereken tavsiyeler…
Geçmişin İzleri programına konuk olan eski başkan Burhan Özfatura tecrübelerini paylaştı.
İşte “İzmir’in ağabeyi’nden tüm başkanların kulağına küpe olması gereken tavsiyeler…
Geçmişin İzleri programına konuk olan eski başkan Burhan Özfatura tecrübelerini paylaştı.
İşte “İzmir’in ağabeyi’nden tüm başkanların kulağına küpe olması gereken tavsiyeler…
Geçmişin İzleri programına konuk olan eski başkan Burhan Özfatura tecrübelerini paylaştı.
İşte “İzmir’in ağabeyi’nden tüm başkanların kulağına küpe olması gereken tavsiyeler…
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A. BUĞRA
TOKMAKOĞLU

Hollanda’nın
başkenti
Amsterdam,

dünyada yılın her
dönemi seyahat
severlerin ilgisini çekmeyi
başaran bir turizm merkezi.
UNESCO Dünya Mirası Listesi’nde yer alan
kanallarla çevrili tarihi kent merkezinde
günün her saati kalabalık ve bireysel
ziyaretçilerle karşılaşabileceğiniz
Amsterdam’da dünyada 177 milletten
insan bir arada yaşıyor.

İyi korunmayı başaran mimarisi,
dünyanın sayılı koleksiyonlarına sahip
eşsiz müzeleri, renkli gece hayatına sahip
eğlence mekanları, farklı deneyimlere
kapıyı açan gastronomi duraklarıyla
Amsterdam, Batı Avrupa turlarının da
uğrak noktalarından birine dönüşüyor.

GEZİLECEK YERLER
Amsterdam Kanalları: Amsterdam’ı ilk

kez ziyaret edenlerin başlangıç noktası
tabii ki Amsterdam’ın görkemli kanalları
oluyor. UNESCO Dünya Mirası Listesi’nde
yer alan Amsterdam’ın su kanallarında
farklı uzunlukta kanal turları
düzenleniyor.

Kanal turuna katılarak şehrin yerleşim

yapısını
deneyimlerken
rota boyunca
gotik kiliseler,

müzeler, Orta Çağ
esintili tarihi yapılara

hayranlıkla bakacaksınız. Kanal
turlarında en popüler duraklar

Herengracht, Keizersgracht ve
Prinsengracht.

� Rijksmuseum: Dünyanın en iyi
müzeleri arasında gösterilen
Rijksmuseum, 13. Yüzyıl’dan bu yana
Hollanda’nın tarihine yakından bakmanıza
imkan tanıyan bir koleksiyona sahip.
Müzede eserleri bulunan Rembrandt,
Vermeer ve Van Gogh dünyanın en önemli
sanatçıları arasında gösteriliyor. Müze
çocuklara özel etkinlikleri ile
çocuklu ailelerin de favorisi.

� Van Gogh Müzesi:
Dünyanın en önemli
ressamlarından biri olan
Hollandalı Ressam Van
Gogh’un en önemli
eserlerinden bir bölümü
Amsterdam Van Gogh
Müzesi’nde sergileniyor. 

Ayçiçekleri, Çiçek Açan
Badem Ağacı ve Patates

Yiyenler gibi eserleri müzede görme
şansına sahipsiniz. Müzenin hediyelik eşya
bölümünde harika hatıralık ürünler var.
Çocuklar için de interaktif sergiler
kaçırılmaması gereken aktiviteler
arasında. Müzeyi ziyaret etme planınız
varsa önceden online bilet
satın almanızı öneriyorum.

� Hollanda Kraliyet
Sarayı: Hollanda’nın başkenti
Amsterdam’ın en çok ziyaret
edilen meydanlarından Dam
Meydanı’nda yer alan
Hollanda Kraliyet Sarayı,
ülke tarihinin önemli
olaylarına tanık olmuş tarihi
bir durak.

İçi ve dışı görkemli olan

tarihi yapı 17. yüzyıldan kalma.
İçerisinde çok önemli sanat
eserlerine ev sahipliği yapıyor.
Sarayı gezmek için online bilet
almanız gerekiyor. Sarayın yer
aldığı Dam Meydanı’ndaki
etkinliklere de mutlaka göz atın.

� Vondelpark: Amsterdam
kent merkezinde yemyeşil
dokusu, bisiklet yolları, göletleri
ve yürüyüş yolları ile kentin
cazibe merkezi. Yılda 10 milyonu
aşkın ziyaretçinin ziyaret ettiği
parkın içerisinde kafeler ve tiyatro salonu
da bulunuyor. Park müzeler bölgesine de
çok yakın. Parkın içinde bisiklet sürüp,
göl kıyısında vakit geçirebilirsiniz.

� Amsterdam Merkez Tren
İstasyonu: Amsterdam Centraal
İstasyonu ile kente gelen birçok kişinin

gün içerisinde en azından bir kez uğradığı
tren istasyonu. Tren istasyonunun çevresi
günün her saati hareketli. Oteller ve
merkezi turistik noktalara yürüyüş
mesafesinde olan tren istasyonunun içi
oldukça ferah ve keyifli deneyim sunan

mağazalara da sahip.

NE ZAMAN GİDİLİR?
Yılın her dönemi Amsterdam’ı ziyaret

etmek için uygun sayılır. Ancak kenti
ziyaret etmek için en uygun zaman şehrin
görece daha az kalabalık olduğu eylül-
kasım dönemi. Yazın yüksek sezonda
günde 4-5 milyon ziyaretçinin ayak bastığı
şehirde yaz sezonunun hemen ardından
gelen yağmurlu dönemde kalabalıklar bir

benze de olsa azalıyor.
Haziran ile eylül arasındaki dönem ise

Amsterdam için zirve zamanı. Rengarenk
açan laleler ve neredeyse her güne bir
festival düşen şehirde bisikletle ya da
yürüyerek sokakların tadını
çıkarabilirsiniz.

Seyahat severlerinSeyahat severlerinSeyahat severlerinSeyahat severlerinSeyahat severlerinSeyahat severlerin
gözdesiAmsterdamgözdesiAmsterdamgözdesiAmsterdamgözdesiAmsterdamgözdesiAmsterdam

Dünyanın
en popüler turizm

destinasyonlarından
Hollanda’nın başkenti

Amsterdam, farklı ilgi ve

beklentilere sahip seyahat severlere

uygun deneyimler sunuyor. Yılın her

mevsimi kartpostallık manzaralar

sunan şehirde eğlence,

gastronomi, renkli gece 

hayatı ve kültür sanat 
bir arada

gözdesiAmsterdam
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Fettullahçı Terör Örgütü’nün
lideri Fettullah Gülen, Amerika
Birleşik Devletleri’nde öldü. 

15 Temmuz hain darbe
girişiminin mimarlarından olan
ve Türkiye’de çok sayıda davası
bulunan FETO elebaşı Fettulah
Gülen öldü. Örgüte yakın
kaynaklardan yapılan sosyal
medya paylaşımlarıyla
duyurulan ölüm hükümet
tarafından da doğrulandı. 25
yıldır Amerika Birleşik
Devletleri’nde yaşayan Fettullah
Gülen için Türkiye 7 kez iade
talebinde bulunmuştu. 

Fetullahçı Terör Örgütü
(FETÖ) ve mensuplarının sosyal
medyadaki hesaplarında
örgütün elebaşı olan Fettullah
Gülen’in öldüğü açıklandı.
Dışişleri Bakanı Hakan Fidan
ölümü doğrulayarak “Karanlık
örgütün elebaşı öldü” dedi.

Açıklamasının devamında
Fidan, “FETÖ örgütü elebaşının
ölümünü istihbarat
kaynaklarımız da doğruluyor.
Terörle mücadele milletimizin
kararlılığıyla aynı şekilde devam
edecektir. Gelen ölüm haberi
bizleri hiçbir zaman rehavete ve

gevşemeye itmeyecek. FETÖ
binlerce gencimizi kutsal
değerler adına kandırarak
saflarına katmış bu gençlerimizi
kendi vatanlarına milletine
ihanet eden bir makineye
dönüşmüştür” ifadelerini
kullandı. Terör örgütünün
liderinin ölümünün ardından
açıklama yapan Adalet Bakanı
Yılmaz Tunç, “Ülkemiz aleyhine
milli güvenlik sorunu olan bu
örgütle mücadele FETÖ
elebaşıyla sınırlı olmayıp, tüm
unsur ve uzantılarıyla sürecektir”
dedi. (Haber Merkezi)

Bankacı rolüyle 93 bin TL 
kredinin üzerine çöktüler

Türk bayrağı halıyı
vatandaş dokudu...

İzmir İl Milli Eğitim Müdürlüğü,
Cumhuriyetin 101'inci yılı için kent
genelinde çeşitli etkinlikler
düzenliyor. Cumhuriyet temalı resim,
şiir, bilgi yarışmaları gibi birçok
etkinlik yapılıyor. Kemalpaşa Halk
Eğitim Merkezi'nin bu kapsamda tüm
halkın katılımıyla düzenlediği 1 metre
boyunda ve 1,5 metre genişliğinde
Türk bayrağı dokuma etkinliği ise
organizasyonlara renk kattı. Etkinliğe
katılmak isteyen 7'den 70'e İzmirliler,
'Bir ilmek de sen at' sloganıyla Konak
Meydanında sırayla dokuma
tezgahının başına geçti. İmece usulü el
birliği ile Türk bayrağı dokundu. (DHA)

Aynı okulda 
ikinci kaza

Narlıdere’de el freni çekilmeyen
otomobil, bir okulun bahçe kapısını
kırarak içeri girdi. 2 çocuk ile 2 velinin
son anda kurtulduğu kaza anı güvenlik
kamerasına yansıdı. Edinilen bilgiye
göre kaza, geçtiğimiz cuma günü saat
17.30 sıralarında Çatalkaya Mahallesi
Tuna Caddesi üzerinde bulunan bir özel
okulda meydana geldi. İddiaya göre,
sürücüsü tarafından el freni
çekilmeyen park halindeki 35 N 9304
plakalı araç, okulun bahçe kapısını kırıp
içeri girdi. Bu sırada okulun önünde
bulunan 2 çocuk ile 2 veli, koşup gelen
öğretmenin ikazıyla son anda kazadan
yara almadan kurtuldu. (AA)

Üç uyuşturucu 
taciri kıskıvrak

Menemen’de polisin devriye
görevi esnasında şüphelenerek
durdurduğu 3 kişinin üzerinden
metamfetamin maddesi ele geçirildi.
Olayla ilgili gözaltına alınan
şüpheliler, çıkarıldıkları mahkemece
tutuklandı. Menemen İlçe Emniyet
Müdürlüğü Devriye Ekipler Amirliği
ekipleri, ilçede devriye görevlerini
yürüttüğü esnada şüphe üzerine 3
kişiyi durdurdu. Şahısların şüpheli
tavırları üzerine Genel Bilgi Tarama
(GBT) incelemesi yapılırken, M.Ö.,
H.D. ve G.A. oldukları belirlenen
şüphelilerden 26 şeffaf poşet
içerisinde 335 gram metamfetamin
maddesi ele geçirildi. Gözaltına
alınan şüpheliler, emniyetteki
işlemlerinin ardından sevk edildiği
mahkemece tutuklandı. (İHA)

Buca'da yaşayan ve işçi olarak
çalışan Şerif Çil'i (38) 2022 yılında
telefonla arayan bir kişi, banka
görevlisi olduğunu söyleyerek
hesabından kredi çekildiğini, başka
hesaplara para transfer edildiğini,
bu konulardan bilgisi olup
olmadığını sordu. Çil'in böyle bir
başvuru ve işlemden haberi
olmadığını bildirmesi sonrası
şüpheliler, kredi işleminin iptali
için link göndereceklerini söyledi.
Çil, kendisine gelen linke
tıklayarak şüphelilerin talimatlarını
uyguladı. Bir süre sonra hesabını
kontrol eden Çil, 93 bin lira kredi
çekildiğini ve farklı hesaplara
transfer edildiğini gördü. Banka
şubesine gidince dolandırıldığını
anlayan Çil, suç duyurusunda
bulundu. Soruşturmanın
ardından gözaltına alınan D.Z
ve K.İ hakkında "Kişinin
kendisini kamu görevlisi veya
banka, sigorta, kredi
kurumlarının çalışanı olarak
tanıtması veya bu kurumlarla
ilişkili olduğunu söylemesi
suretiyle dolandırıcılık"
suçlamasıyla dava açıldı. İzmir
14. Ağır Ceza Mahkemesi'nde
görülen dava sonucu sanıklardan
D.Z'ye 3 yıl 9 ay hapis ve 96 bin
500 lira, K.İ'ye de 3 yıl 4 ay hapis
ile 21 bin 660 lira adli para cezası
verildi.

‘PANİĞE KAPILDIM’
Çil, kendisini "banka görevlisi"

olarak tanıtan kişinin sözlerinden
sonra paniğe kapıldığını, işlemleri
hemen iptal etmek için
sorgulamadan kendisinden ne
istendiyse yaptığını söyledi. Çil,
şöyle konuştu:

"Size bir link göndereceğiz,
işlemleri iptal edeceğiz' dedi. Ben
de kendisine 'ev aldım, bankaya bir
milyon borcum var, bana nasıl
kredi veriliyor' diye sordum. O da
'iptal etmemiz için bana yardımcı
ol' dedi. Gönderilen linke girdim,
hesapları ele geçirdi, kredileri iptal
edeceğine onaylayıp onaylayıp o
hesaplara göndermiş."

Olay sonrası aile ilişkilerinin
bozulduğunu, eşiyle ayrılma
noktasına geldiğini ifade eden Çil,

bankaya olan kredi borçlarını
ödeyemediğini belirtti. Uzun bir
sürecin ardından haklılığını kabul
ettirdiğini belirten Çil, bankanın
kredi borcunu iptal etmesini
beklediğini, ayrıca manevi
tazminat davası açacağını kaydetti.
Avukat Ali Onar da internet
bankacılığının yaygınlaşmasıyla
birlikte bilişim yoluyla
dolandırıcılık olaylarının arttığına
işaret etti. Müvekkilinin başına
gelen durumda bankanın da
sorumluluğunun olduğunu, teyit
alınmadan işlem yapıldığını öne
süren Onar, "Asgari ücretle çalışan
bir işçinin çok kısa bir süre
içerisinde hesaplarından maaşının
kat kat fazlası kredi çekilmesi ve
bu çekilen kredilerin başka
hesaplara aktarılmasını İzmir Ağır

Ceza Mahkemeleri 'nitelikli
dolandırıcılık' olarak kabul etti.
Hem bunları yapan kişiler
hakkında hüküm kurdular hem de

olayın nasıl geliştiğine, nasıl
değerlendirilmesi gerektiğine
ilişkin önemli bir karar verdiler"
dedi. (AA)

Kendilerini bankacı olarak tanıtıp bir kişinin hesabından kredi çekerek nitelikli
dolandırıcılık yaptıkları suçlamasıyla yargılanan iki  sanığa hapis cezası verildi

40 mülteci yakalandı 
29'u ölümden kurtarıldı

Çeşme açıklarında
yasa dışı yollarla yurt
dışına çıkma
hazırlığında olan 23'ü
çocuk 40 düzensiz
göçmen Sahil Güvenlik
ekipleri tarafından
kurtarılırken, Yunan
unsurları tarafından
Türk kara sularına geri
itilen 13'ü çocuk 29
göçmen kurtarıldı. Sahil
Güvenlik Komutanlığı
ekipleri, 19 Ekim 2024
tarihinde saat 03.30’da
İzmir ili Çeşme ilçesinde
görevli Sahil Güvenlik
Mobil Radarı

(MORAD-11)
tarafından kara
üzerinde bir grup
düzensiz göçmen
olduğunun tespit
edilmesi üzerine
harekete geçti. Sahil
Güvenlik Kolluk Destek
Timi (Çeşme /
Koldestim) tarafından
kara üzerinde tespit
edilen 23'ü çocuk 40
düzensiz göçmen
yakalandı. Ekipler aynı
gün saat 07.35’te ise yine
Çeşme ilçesi açıklarında
lastik bot içerisinde bir
grup düzensiz göçmen

olduğu bilgisinin
alınması üzerine çalışma
balattı. Yunanistan
unsurlarınca Türk kara
sularına geri itildiği
belirlenen lastik bot
içerisindeki 13'ü çocuk
29 düzensiz göçmen,
görevlendirilen Sahil
Güvenlik botu
tarafından kurtarıldı.

Karaya çıkartılan
göçmenler, sağlık
kontrolleri ve
işlemlerinin ardından İl
Göç İdaresi Geri
Gönderme Merkezine
sevk edildi. (AA)
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FETÖ elebaşısı Fettullah Gülen memleketi ABD’de öldü

Şerif
Çil

Ali 
Onar



SAYFA  04 SIYAH MAVI KIRMIZI SARI

“İNCİRALTI’NDA HAK
YERİNİ BULMUŞTUR”  

Özkardeşler’den oy
kullanma çağrısı

İzmir Gültepe Makedonya Göçmenleri
Derneği Başkanı ve Konak Belediye Meclis
Üyesi Birol Özkardeşler , 27 Ekim 2024
Pazar günü yapılacak Bulgaristan Genel
Seçimleri öncesi birlik ve beraberlik
çağrısında bulundu. Birol Özkardeşler
konuyla ilgili yaptığı açıklamada şu ifadeler
yer verdi: "Bilindiği üzere Bulgaristan'da son
iki yıldır üst üste genel seçimler yapıldı.
Önceki seçimlerde koalisyon hükümetleri
kurulmasına rağmen ortaklarca
yürütülemedi. Ülkemizde 23 ilde 166
sandıkta çifte vatandaşlığı bulunan
hemşerilerimiz oy kullanacak.
Bulgaristan'daki soydaşlarımızın kazanılmış
özlük haklarının korunması ve geliştirilmesi
adına 27 Ekim 2024 Pazar günü çifte
vatandaşlığı bulunan tüm Bulgaristan Türkü
değerli hemşerilerimizi oy kullanmaya davet
ediyorum. Vakti olanların mümkünse
Bulgaristan'a giderek, olmayanların da
İzmir'de kurulacak sandıklarda oy
kullanması ise gerek Bulgaristan'ın
demokrasisine gerekse soydaşlarımızın her
alandaki refahına büyük katkıda
bulunacaktır. Bulgaristan'da Parlamentoya
girecek Türk Milletvekili sayısının artmasını
ve her alanda daha yetkin konumlarda
bulunmalarını yürekten diliyoruz."
(Haber Merkezi)

CHP İzmir Milletvekili Rıfat
Nalbantoğlu; İzmir 4. İdare
Mahkemesi’nin Çevre Şehircilik ve
İklim Değişikliği Bakanlığı’nın
hazırladığı İnciraltı planlarını iptal
kararını değerlendirdi. Kararı;
“Hak; hem tüm İzmir halkının
çıkarları hem de İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nin duyarlılığı ve haklı
gerekçeleri açısından yerini
bulmuştur” ifadeleriyle yorumlayan
Nalbantoğlu; “Genel kamu
çıkarlarına, doğanın korunmasına,
bilim ve hukuka rağmen iş
yapamazsınız. Yıllardır, İzmir
Büyükşehir Belediyesi’nin yok
sayıldığı, ‘betonlaşma projesi’
olarak dayatılan İnciraltı
planlarının iptali; belediyemizin
ısrarla, kararlılıkla ‘kent ve halk
için, hak arayışının’ bir sonucudur.
Şimdi, İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nin de parçası olduğu bir
konsensüs ile üretme süreci
kaçınılmazdır” diye konuştu.  

İnciraltı planlarına ilişkin
sürecin başından bu yana, tek yanlı
ve dayatmacı bir tutumla
yürütüldüğünü vurgulayan CHP

İzmir Milletvekili Rıfat
Nalbantoğlu sözlerini şöyle
sürdürdü; “Bir kentin
planlamasının ilke ve esasları, yasal
zemini vardır. Ve kent
planlamalarının yürütme ve
uygulamasında Büyükşehir
Belediyesinin görüşü, planlama
önerileri dikkate alınmak
zorundadır. Çünkü bir kente hâkim

olan; insanının ihtiyaçlarını, kentsel
alt yapısını, doğal, kültürel ve tarihi
dokusunu bilen; herkesi mutlu
edecek en doğru planlamayı
yapacak olan idare, yerel idaredir.
‘Biz yaptık, oldu. Biz yapar,
geçeriz.’ yaklaşımı işte böyle geri
teper; adaletin terazisinden işte
böyle geri döner. İnciraltı
planlarının iptalinin çok haklı

gerekçeleri var. Ortada, isyan
edilecek, kükreyecek bir durum
yok. İktidarın İzmir’deki
temsilcilerini, sağduyuya, İzmir için
ortak akılla üretmeye davet
ediyorum. Bundan sonrasında
atılacak adımlar için, Büyükşehir
Belediye Başkanımız Sayın Cemil
Tugay da iyi niyetli ve yapıcı bir
tutum ortaya koydu; ‘biz hazırız’
dedi. Ortak akıldan daha üstün bir
akıl, ortak çıkardan daha üstün bir
çıkar göstersinler. Yok! Öyleyse, bu
süreç uzlaşı içinde ve en hızlı
şekilde yürütülmeli.”
(Haber Merkezi)

“Kırık Saçlar Özgürlüğe
Yürüyor” hareketinin altıncı
adımı, CHP İzmir İl Kadın
Kolları’nın organizasyonuyla
Bornova’da gerçekleştirildi.

Eyleme Bornova Belediye
Başkanı Ömer Eşki’nin yanı sıra,
Güzelbahçe Belediye Başkanı
Mustafa Günay, CHP Bornova
İlçe Başkanı Ertürk Çapın, CHP
İzmir İl Kadın Kolları Başkanı
Zahide Kurun, CHP Kadın
Kolları MYK Üyesi Rahşan
Nazlıoğlu, CHP Bornova Kadın
Kolları Başkanı Meltem
Dağkılıç Kavas, CHP Buca
Kadın Kolları Başkanı Şükran
Arslan, Bornova Belediyesi
meclis üyeleri, muhtarlar, sivil
toplum kuruluşları ve çok sayıda
Bornovalı katıldı.  

CHP İzmir İl Kadın Kolları
Başkanı Zahide Kurun, İstanbul

Sözleşmesi'nden bir gecede
çıkılmasını eleştirerek sert
ifadeler kullandı: “İstanbul
Sözleşmesi'nden bir avuç tip
rahatsız oluyor diye bir gecede
6284’ten çıkılıyor. Bu yasa
uygulanmıyor. Kabul edin, siz
koruyamıyor musunuz?
Kadınlar, çocuklar ve bebekler,
masum canlarımızın hayatları
hiçe sayılıyor. Bir daha
eksilmeye tahammülümüz
kalmadı artık. Bu karanlık
düzene artık yeter diyoruz.
Sessiz kalmayacağız, haklarımız
var, susmayacağız. Tüm
masumlar adına, vicdanlı
insanlar adına zulme uğrayanlar
adına yapılan haksızlıkları
yüzlerine haykıracağız.

Bornova Belediye Başkanı
Ömer Eşki ise, kadın
cinayetlerinin politik boyutuna

dikkat çekerek şu konuşmayı
yaptı: “Türkiye'de ne şans ki, 100
yıl önce Mustafa Kemal bu
rollerin hepsini kaldırıp attı,
bambaşka bir yol çizdi. Kadın
cinayetleri politiktir. Çünkü
Türk kadını öldürmediğinizde
Türkan Saylan olur, Çağdaş
Yaşamı Destekleme Derneği
kurar, ülkesine Nobel getiren
gençler yetiştirir. Türk kadınları
Cumhuriyeti aydınlık günlere
taşır. Bir ülkenin ilerlemesinin
temel yolu, kadınlarını
çağdaşlaştırmak ve eğitmekten
geçer. Kadınların eğitiminin, kız
çocuklarının gelişiminin sonuna
kadar destekçisi olacağız.
Cumhuriyet Halk Partililer
olarak sözümüz olsun; bu kadın
düşmanı politikaları ülkeye
getirenleri geldikleri gibi
göndereceğiz.” (Haber Merkezi)

“İstanbul Sözleşmesi’nden 
çıkılmasının sonucu bu”
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Zafer Partisi İzmir İl Başkanlığı,
ilçe ve gençlik kolları teşkilatlarının
da katılımı ile Alsancak Kıbrıs
Şehitleri Caddesi’nde kalabalık bir
grup ile protesto gerçekleştirdi. İl
Başkanı Naşit Birgüvi önderliğinde
gerçekleşen eylemde parti adına
açıklamayı Zafer Partisi Kadın, Çocuk
ve Aile Politikalarından Sorumlu
İzmir İl Başkan Yardımcısı Avukat
Sema Ayatar yaptı. Ayatar
açıklamasında; son dönemde artan
kadın ve çocuk cinayetleri, kadın ve
çocuklara yönelik çığ gibi büyüyen
şiddet eylemleri ve cinsel suçlarla,

kadınlar bunların ağırlığı altında
ezilirken yenidoğanların örgütlü ve
sistematik olarak katli noktasına
varan bir suç patlamasıyla, daha
doğrusu derin bir manevi çürüme ile
karşı karşıya kalındığının altını çizdi.
Sema Ayatar konuşmasında son
dönemde yaşanan kadın ve çocuk
cinayetlerinden örnekler vererek şu
ifadelere yer verdi:  Küçük Narin’i,
İstanbul sur cinayetlerine kurban
edilen gencecik İkbal ve Ayşenur’u,
nice kadın ve çocuğumuzu, Yenidoğan
Çetesi eliyle katledilmiş, sayısını
bugün bilmediğimiz bebeklerimizi

mezara koyduk; koyuyoruz. Ne acıdır
ki sadece kınıyor, unutmaya ve
hissizleşmeye çalışıyoruz. Oysa, bu
korkutucu ahlaki ve hukuki
çözülmeye dur demek, Türk
kadınlarının elindedir." Ayatar,
konuşmasının devamında Türkiye’nin
İstanbul Sözleşmesi’nden tek taraflı
çekilmesini eleştirirken 6284 sayılı
Ailenin Korunması ve Kadına Karşı
Şiddetin Önlenmesine Dair Kanun’un
da layıkıyla işlemediğini ve kadınların
hukuki korumadan
yararlanamadıklarını belirtti.
(Haber Merkezi)

ZAFER PARTİSİ’NDEN KADIN CİNAYETLERİNE TEPKİ      

“BEYAZ SANDIK”
Bayındır’da kuruldu

AK Parti Bayındır İlçe Başkanlığı
vatandaşların Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan'a taleplerini
iletebilmeleri için "Beyaz Sandık"
uygulaması başlattı. AK Parti Bayındır
İlçe Başkanı Veysel Bakıcıol, "Bu özel
sandık, her gün ilçe binamızda sabit
olarak ve ilçemizin farklı noktalarında
seyyar olarak hizmet verecek.
Vatandaşlarımız, dilek ve taleplerini el
değmeden doğrudan
Cumhurbaşkanımız'a iletebilecekler.
Tüm Bayındır halkımızı, düşüncelerini
ve taleplerini paylaşmaya davet
ediyoruz" dedi. (Haber Merkezi)

Cumhuriyet bu kez 
Selçuk Belevi’nde 

İzmir Büyükşehir Belediyesi 29
Ekim coşkusunu Belevi’ye taşıyacak.
“Cumhuriyet Her Yerde” programı
kapsamında yarın 16.30 ile 19.30
saatleri arasında Belevi
Mahallesi'nde birçok etkinlik
düzenlenecek. Başkan Filiz Ceritoğlu
Sengel'in de katılacağı etkinlikler
arasında bando gösterisi, bağlama
dinletisi, spor etkinlikleri, teknoloji
atölyesi, Türk Halk Müziği konseri,
gezici kütüphane, perküsyon ekibi
gösterisi, yüz boyama, seramik
atölyesi, sokak farkındalık çalışması
ve VR gözlük deneyimi yer alacak.
(Haber Merkezi)

Başkan Özdemir’den
muhtarlara teşekkür

AK Parti Çiğli İlçe Başkanı Oktay
Özdemir, 19 Ekim Muhtarlar Günü
nedeniyle kahvaltıda buluştuğu
muhtarlara, 15 Ekim'de
gerçekleştirdikleri kongreye gelerek
moral desteği verdikleri için
teşekkür etti. İlçe Başkan Oktay
Özdemir, "Devletimiz ve milletimiz
adına özveriyle çalışan kıymetli
muhtarlarımız ile düzenlediğimiz
kahvaltıda bir araya geldik.
Kongremizde bizleri yanlız
bırakmayan muhtarlarımıza
teşekkür ediyor, görevlerinde
kolaylıklar kiliyoruz. Muhtarlarımız,
meclis üyelerimiz ve Çiğli
Teşkilatımız ile birlikte Çiğli İlçemiz
adına bir ve beraber çalışmaya
devam edeceğiz" dedi. 
(Haber Merkezi)

Sema
Ayatar

Naşit
Birgüvi
Naşit

Birgüvi
Naşit

Birgüvi
Naşit

Birgüvi
Naşit

Birgüvi
Naşit

Birgüvi
Naşit

Birgüvi
Naşit

Birgüvi

Veysel
Bakıcıol

Filiz 
Ceritoğlu 

Sengel

Birol 
Özkardeşler

Ömer 
Eşki

CHP İzmir Milletvekili Rıfat Nalbantoğlu, “Herkesi mutlu edecek en doğru
planlamayı yapacak olan yerel idaredir. Biz yaptık oldu geri teper” dedi 

Rıfat 
Nalbantoğlu
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yıllık tecrübeyle işi 
saniyede çözüyor40

Mekanikten elektroniğe geçiş
yapan oto anahtar ve kilit
sistemleri, araç sahiplerine büyük
bir konfor sunuyor. Ancak, bu
sistemler bozulduğunda, o
konforun büyüsü aniden sönüyor.
Araç sahipleri, yeterli bilgi ve
beceriye sahip ustaları bulmakta
zorlanıyor. 57 yaşındaki Osman
Demir, dede mesleği olan oto
anahtar, oto kilit ve çilingirlik
alanındaki gelişmeleri Ege
Telgraf’a değerlendirdi. 

DİJİTAL ÇÖZÜMLER
İlk gününden bu yana büyük bir

değişim gösteren oto kilit
sistemlerinin çok karmaşık hale
geldiğini belirten deneyimli usta
Osman Demir, “Otomobillerin ilk
üretildiği yıllarda, güvenlik
sistemleri günümüzdeki kadar
karmaşık değildi. Mekanik
anahtarlarla açılan kapılar, basit
kontak anahtarlarıyla çalıştırılan
motorlar şeklindeydi. O dönemde
araç sahiplerinin hayatlarını
kolaylaştıran araç ve gereçler
kullanılıyordu. Ancak 20. yüzyılın
başlarından itibaren araç
hırsızlıklarının artması ve teknolojik
ilerlemeler, daha düzenli güvenlik
çözümlerini zorunlu kıldı.
Otomobillerin güvenlik sistemleri
de büyük bir evrim geçirdi. İlk
dönemlerde basit mekanik anahtar
ve kilit sistemleriyle donatılan
araçlar, günümüzde gelişmiş
elektronik ve dijital çözümlerle
korunuyor. Günümüzde otomobil
anahtarları sadece kapıyı açma veya
kontağı çalıştırma görevini yerine
getirmiyor. Anahtarsız giriş ve
çalıştırma sistemleri, immobilizer
teknolojisi ve akıllı anahtar
çözümleri araç sahiplerine hem
güvenlik hem de konfor sağlıyor. Bu
gelişmiş sistemler, sistemlerin
çoğaltılmasını zorlaştırırken, araç
maliyetlerini de üst seviyeye
taşıyor” dedi. 

Günlük yaşamda karşılaşılan acil
ve güvenlik gerektiren durumların

çözümünde meslektaşlarının
önemli bir hizmet sunduğuna vurgu
yapan Demir, “Oto anahtarcı, oto
kilit ustası ve çilingirler, günlük
hayatta karşılaştığımız çeşitli
güvenlik sorunlarının çözümünde
kritik bir rol oynarlar. Anahtar
kaybı, kırılması veya aracın kilit
sisteminde yaşanan sorunlar gibi
durumlarda devreye girerler.
Modern araçlardaki elektronik
anahtar ve immobilizer sistemlerine
de müdahale edebilme becerisine
sahiptirler. 

Bu, özellikle aracınızın
anahtarını kaybettiğinizde veya
araca erişim sağlayamadığınızda
büyük bir kolaylık sunar. Araçların
kilitlenmesi, kilidin bozulması ya da
hırsızlığa karşı güçlendirilmesi gibi
durumlarda araç sahiplerine
yardımcı olurlar. Kilit sistemi
arızalandığında veya hasar
gördüğünde, usta hızlıca sorunu
çözebilir. Bu, aracın güvenliğini
sağlamak açısından kritik bir
öneme sahiptir. Bazen kısa sürede
açılan kapılar için tüketiciler ‘Bu
kısa süre için bu kadar para talep

edilir mi?’ diyor. 40 saniyelik
süreye birde 40 yıldır mesleğe
adanan bir ömrü eklemeleri
gerekiyor” ifadelerini kullandı.

Yetersiz olan kişilerin oto kilit,
oto anahtar ve oto çilingir ustası
olarak dükkan açması halinde araç
sahiplerine ciddi mağduriyetler
yaşatabildiğini belirten Demir,
“Deneyimsiz kişiler, modern
araçlardaki elektronik kilit
sistemlerini düzgün bir şekilde
tamir edemez veya
programlayamaz. Bu, araç
kilitlerinin tamamen işlevsiz hale
gelmesine veya aracın immobilizer
sisteminin devreye girmemesine
neden olabiliyor. Yanlış bir
anahtar, kilidin içine sıkışabilir
veya kilidin hasar görmesine yol
açabilir. 

Ayrıca elektronik anahtarlar
düzgün programlanmadığında,
araç çalışmayabilir. Yetersiz
bilgiyle yapılan müdahaleler,
araçların elektronik beyinlerine
(ECU) zarar verebilir. Bu tür
onarımlar oldukça maliyetlidir ve
araç sahiplerini zor durumda

bırakabilir. Ek olarak, kapı, kontak
veya kilit mekanizmalarına verilen
fiziksel hasarlar da yüksek tamir
masrafları doğurur. Yanlış ya da
eksik işlem sonucu aracın güvenlik
sistemleri devre dışı kalabilir. Bu
durum, araçların hırsızlara karşı
savunmasız hale gelmesine neden
olabilir. 

Yanlış yapılan müdahaleler,
araç üreticisinin sunduğu garanti
kapsamını ihlal edebilir. Ayrıca bu
tür hatalı işlemler, araç sigortasının
devre dışı kalmasına neden olabilir,
çünkü sigorta şirketleri uzman
olmayan kişilerin müdahalesi
sonucu oluşan hasarları
karşılamayabilir. Emin olun
Türkiye’nin üçüncü büyük ili
İzmir’deki usta sayısı bir elin
parmaklarını geçmez” şeklinde
konuştu.

DEDE MİRASI
Demir, "Dedemden miras

aldığım oto anahtar, oto kilit ve
çilingir mesleğinde başarılı
olmanın sırrı, yalnızca geleneksel
bilgiye dayanmak değil, aynı
zamanda teknolojiyi yakından
takip etmektir. Özellikle
günümüzde araçlardaki kilit
sistemleri ve anahtar teknolojileri
hızla gelişiyor. Bu nedenle, son
teknolojileri öğrenmek ve ilgili
kurslara gitmek, hem daha hızlı ve
güvenilir çözümler sunmamı
sağlıyor hem de müşterilerime en
iyi hizmeti verebilme imkanı
tanıyor" diye ekledi. 

19’uncu kez
geçekleştirilecek olan
Uluslararası Ayvalık
Zeytin Hasat ve
Turizm Festivali’nin
bu yıl da coşkuyla
kutlanacağını belirten
Ayvalık Belediye
Başkanı Mesut Ergin,
“Bu özel deneyimi
paylaşmak ve kültürel
zenginliklerimize
tanıklık etmek için
herkesi 1-2-3 Kasım’da
Uluslararası Ayvalık
Zeytin Hasat ve
Turizm Festivali’ne
davet ediyorum!
Hasadımız bereketli,
festivalimiz coşkulu

olsun” dedi. Antik
çağlardan beri
bolluğun, bereketin,
barışın, adaletin ve
bilgeliğin sembolü olan
zeytin ağacının,
zeytinin ve
zeytinyağının,
Ayvalık’ın eşsiz
atmosferiyle bir araya
geldiğinde doyumsuz
bir lezzet ve özel bir
nefaset kazandığını
vurgulayan Başkan
Mesut Ergin şunları
söyledi:
“Festivali'mizin 19.
yılında, yıllar öncesine
dayanan köklü tarih ve
geleneklerimizle bir

kez daha buluşuyoruz.
Zeytinin başkenti
Ayvalık’ta, dünyada
önemli noktalarda
olan zeytin ve
zeytinyağı
markalarımız, yerel
üreticilerimizin eşsiz
ürünlerinin sergilendiği
stantlar, sembolik
zeytin hasatları, hasat
yarışmaları,
gastronomi etkinlikleri,
uluslararası paneller,
söyleşiler, yöresel
atölyeler ve konserler
ile dopdolu bir festival
programı sizleri
bekliyor.” 
(Haber Merkezi)

Ayvalık’ta festival hazırlıkları sürüyor

Kurt: Erken teşhis hayat kurtarır

Mustafa Kemal Atatürk’ün 1937 yılında Efes
Selçuk’un Çamlık Mahallesi’nde konakladığı
yapının kazandırılması için 2019 yılından beri
mücadele eden Efes Selçuk Belediye Başkanı Filiz
Ceritoğlu Sengel, yapının bir an önce restore
edilmesi gerektiğine vurgu yaparak; “Atatürk
Evi’nin kim tarafından yapıldığı hiç önemli değil.
Belediye, valilik, Kültür Bakanlığı ya da başka bir
kamu kurumu. Önemli olan bu kültürel değerlere
sahip çıkmak” dedi. Efes Selçuk Belediye Başkanı
Filiz Ceritoğlu Sengel, Çevre ve Şehircilik İl
Müdürlüğü’ne yazdığı yazıda yapının restore
edilmesi için belediyeye tahsisini istedi. 
(Haber Merkezi)

Başkan Sengel’den 
Atatürk Evi çağrısı!

ulku-
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Ölü Ozanlar
Derneği’ni
yeniden mi
kursak?

Ölü Ozanlar Derneği’ni yeniden kurma
fikrine kapılan oluyor mu hiç? John
Keating’in okuldan neden atıldığını
hatırlayan var mı mesela? Öğrencisi Neil,
neden intihar etmişti filmde? Okul
müdürü Bay Nolan, Keating’e, “Öğretme
tarzının kendi geleneklerine uymadığını”
söylemişti. Başka bir öğretmen ise
öğrencileri “Sanatçı olmaya yönlendirerek
hayatlarını riske attığını” belirtmişti.
Öğrenciler, sanatçı olacaklarsa bile
Rembrandt, Mozart veya Shakespeare
kadar büyük olmalıydılar! Parlak beyinleri
Andy Warhol’un tenekeleri gibi
yapmaktan başka neydi amaçları?
Keating’i olabildiğince yanlış anlamışlardı
çünkü kendisine göre tıp, hukuk ve
mühendislik hayatın devamlılığı için
gerekli işlerdi fakat hayatı uğruna
sürdürdüğümüz nedenlerden bazıları da
şiir, güzellik, romantizm, aşk ve umut değil
miydi?

Geleneksellik, Onur, Disiplin ve
Mükemmeliyet, Welton Lisesi’nin dört
temel yapısıydı. Gelenekler yüzünden
lisenin öğrenciler arasındaki lakabı
Cehennem’di. Keating’in ‘okutulması
zorunlu’ olan müfredat kitabının ilk
konusu olan ‘Şiiri Anlamak’ kısmını yırtıp
attırdığı sahneyi hatırlayan var mı? Şiiri
formülleştirmeye çalışmak bir sorundu.
Keating için mesele ‘büyük sanatçılar’
yetiştirmek değil; hür düşünen insanlar
yetiştirmekti: “İnsan yalnızca düşlerinde
özgür olur. Her daim öyleydi ve öyle
olacak!” demişti. Derslerinde “Dünyayı
ancak fikirler ve kelimeler” değiştirebilir
diyordu, Romantikler’i övüyordu:

“Bakir ve bakirelere; olabildiğince
tadını çıkarın zamanın; toplayın goncaları
vaktiniz varken, zaman nasıl geçer
anlamazsınız , bugün gülücük saçarken,
yarın ölecek o gonca.” 

Daha ilk dersinde ölümü hatırlatmıştı
öğrencilere ama en önemlisi, yaşadıklarını
fark ettirmişti. Whitman’ın dizesiyle,
“sürekli yinelenen sorularla yaşayan” insan
için hangisi daha iyiydi: Kendisi mi yoksa
hayat mı? Cevap basitti: Burada, varlığın
ortasında bulunmamız, hayatın devamlılığı
ve kendi sesimizi, kelimelerimizi yaratmak
iyi olandı. Ölü Ozanlar Derneği için hayat,
Thoreau’nun sözleriyle bozguna uğramak
değil, ecel geldiği zaman yaşamadığımızı
keşfetmek de değildi!

KELİMELERİN GÜCÜ 
Ölü Ozanlar Derneği’ni yeniden kuran

çocukların yüzleri, mağarada geçirdikleri
ilk gecede, Thoreau’nun bu dizelerinden
sonra çok daha heyecanlıydı; kelimeler,
atmosferi değiştirmişti. Kelimeler, yalnızca
‘iletişim kurmak’ için değil ruhu ve sanatı
geliştirmek içindi. Keating’in söylediği gibi
“insan yorgun değil, tükenmişti”.
Düşüncenin üzerinde bıkkınlık vardı ve
kelimeler, Dünya’nın bile havasını
değiştirecek güçteydiler. Şiir ve sanat,
yüzleşmelerin ve özgürlüğün gerçekleştiği
cesur bir alandı. 

Peki derneğin bir üyesi olan Neil,
sanatın dünyasını keşfettikten, kendi sesini
bulduktan, sanatçı olmaya karar verdikten
sonra neden intihar etti filmde? Çünkü
özgürlüğe dokunduktan sonra
beklentilerin ve baskıların altında kaldı,
tekrar Cehennem’e dönemezdi:

“Öyle ki biz; bizler, kahraman
yüreklerin eşit birer öfkesiyiz. Zamanla ve
kaderle zayıfız lakin didinmek, aramak ve
bulmak için kuvvetliyiz ve asla boyun
eğmeyiz!” dizelerini okumamış mıydı
kendisi? Belki şimdilerde de boyun
eğmemek ve Ölü Ozanlar Derneği’ni
yaşatmak bizi daha güzel bir geleceğe taşır.

ÖZGÜN

ÇAĞDAŞ cagdasozgun@yandex.com 

Kültür Sanat Düğünce

Balçova Belediyesi, Dokuz Eylül
Üniversitesi (DEÜ) Hastanesi, Güzelbahçe ve
Narlıdere belediyeleriyle
birlikte meme kanseri
farkındalık etkinliği
gerçekleştirdi. “Bugün
senin günün, erken teşhis
hayat kurtarır” sloganını
taşıyan etkinliğin açılış
konuşmasını, DEÜ
Üniversitesi Hastanesi
Başhekimi Prof. Dr. Sefa
Kurt yaptı. Meme
kanserinin ülkemizde ve
dünyada en sık görülen ve
en sık ölüme neden olan

kanser türü olduğunu belirten Başhekim Kurt,
“Kadınlarımız, meme kanseri risk faktörleri,

tanı ve tedavi yöntemleri
hakkında bilgilendirilmeli,
kanserden korunarak sağlıklı
yaşam koşullarına
yönlendirilmelidir. Tüm
kanserlerde olduğu gibi
meme kanserinde de erken
tanı çok önemlidir. Kadınlara
20 yaşından sonra her ay
kendi kendine muayene
yapması, 40-69 yaş aralığında
2 yılda bir mamografi
çektirmesi önerilmektedir”
dedi. (Haber Merkezi)
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Bozulduklarında araç sahiplerini bezdiren
karmaşık oto kilit sistemlerini

çözebilenlerin sayısı, Türkiye’nin 3. büyük
ili İzmir’de bir elin parmaklarını geçmiyor 

Osman
Demir

ÖZELÖZEL
HABERHABER

NİHAT
AK



SAYFA 06 SIYAH MAVI KIRMIZI SARI

25 YIL SONRA İLK KEZ BELEDİYENİN KAPISINA GREV İLANI ASILDI

Eşrefpaşa ek bina 
inşaatı hızlı gidiyor
İzmir Büyükşehir Belediyesi
Eşrefpaşa Hastanesi yeni ek hizmet
binası ile modern ve tam teşekküllü
sağlık hizmeti vermeye hazırlanıyor.
549 milyon liralık yatırımla Temmuz
ayında başlayan inşaat çalışmaları
hızla ilerliyor. 30 Ekim 2020 İzmir
depremi sonrası hasar gören C
bloğun yıkılmasının ardından
hazırlanan ek hizmet binası projesi
kapsamında İzmir Büyükşehir
Belediyesi Yapı İşleri Dairesi
Başkanlığı ekipleri, yaklaşık 11 bin
metrekarelik inşaat alanında temel
çalışmalarını sürdürüyor. Depreme
yapıda derinliği 21 metreye kadar inen
455 fore kazık imalatı büyük ölçüde
tamamladı. (Haber Merkezi)

Üniversiteliye beş 
ekspres hattı geldi
İzmir Büyükşehir Belediyesi ESHOT
Genel Müdürlüğü üniversiteler ve
öğrenci yurtları arasında daha hızlı ve
kolay toplu ulaşımı sağlama hedefiyle
beş ekspres hattı hizmete alıyor.
Ulaşım Koordinasyon Merkezi’nin
(UKOME) onayladığı yeni hatlarda
hizmet, 23 Ekim Çarşamba gününden
itibaren başlayacak. Genel Müdürlük;
Çiğli, Karşıyaka, Bayraklı, Bornova ve
Buca ilçelerinde bulunan öğrenci
yurtları ile üniversite kampüsleri
arasında toplu ulaşımı hızlandırmak
ve kolaylaştırmak için beş yeni
ekspres hattı hizmete almaya
hazırlanıyor. (Haber Merkezi)

“Siz muhtarlarımızla
çok daha güçlüyüz”
Gaziemir Belediye Başkanı Ünal Işık,
Muhtarlar Günü’nde 16 mahallenin
muhtarıyla yemekte bir araya geldi.
Başkan Ünal Işık ile eşi Deniz Işık’ın ev
sahipliği yaptığı etkinliğe Gaziemir
Kaymakamı Kudret Kurnaz, eşi Özge
Kurnaz, İlçe Emniyet Müdürü Zeynep
Erdoğan, belediye başkan yardımcıları
ve ilçede görev yapan muhtarlar katıldı.
Programda, ilçede görev yapan
muhtarlarla bir araya gelen Belediye
Başkanı Ünal Işık, “Hep birlikte ortak
akılla ve dayanışma içerisinde çalışarak
yurttaşlarımıza hizmet etmekten onur
duyuyorum. Sizlerle güçlüyüz” dedi.
(Haber Merkezi)

DİSK Genel-İş sendikasına bağlı
ilçelerde örgütlü işçiler tarafından
grev ilanları asılmaya devam ediyor.
Bornova Belediyesi’nden sonra Buca
Belediyesi’nde de grev ilanı işçilerin
yaptığı açıklamadan sonra belediye
binasına asıldı. Buca Belediyesi İmar
A.Ş’de devam eden toplu iş
sözleşmelerinin tıkanması sonucu
Belediye binası önünde toplanan
işçiler ‘Ya sözleşme masası ya da grev
halayı’ ve ‘Buca işçisi köle değildir’
diye sloganlar attıktan sonra DİSK
Genel-İş Sendikası İzmir 5 Nolu
Şube Başkanı Savaş Aras, “Anlaşma
olmazsa 25 yıl sonra ilk kez 12
Kasım’da greve çıkacağımızı
duyurmak için bir aradayız. Bizi
açlıktan sefaletten kurtaracaksanız
son 20 gün. Eğer kurtarmayacaksanız
da biz greve çıkıyoruz” dedi.
Demokratik hak ve özgürlüklerin kısıtlandığı
bir dönemden geçtiklerini belirten Aras,
“Hayat pahalılığı karşısında geçinmeye
çalışıyoruz ancak elinden gelse aldığımız
nefesten vergi alacak bir iktidarla karşı
karşıyayız” ifadelerini kullandı. 

Buca’da en düşük ev kirasının 17 bin 500
olduğunu hatırlatan Aras, “Vermiş oldukları

teklif ile bırakın çocuklarımızın eğitimini, gıda
ihtiyaçlarını bile karşılayamayız.
SODEMSEN’i yönetenlere çağrımızdır
gelsinler bize önerdikleri para ile bir ay
geçinsinler ama Buca’da geçinemezler. Bizler
burada Belediye Başkanımızı insiyatif almaya
ve tıkanan sözleşmemize müdahale etmeye
davet ediyoruz. Aksi halde Buca halkı
bilmelidir ki yaşanacak hizmet eksikliğinin

sorumlusu bizler değiliz. Bize karşı gösterilen
tavır, tutum ve teklifler değişmez ise en iyi
bildiğimiz iş mücadeleyi yani grevi hep birlikte
öreceğiz. Aksi takdirde 12 Kasım’da Buca
Belediyesi’nde grev var grev” diyerek
açıklamasını tamamladı. 

Açıklamanın ardından işçiler grev ilan
kararını belediye binasına sloganlar ve
meşaleler eşliğinde astı.

Bornova Belediyesi’nin “Afete
Dirençli Kent Bornova” temasıyla
düzenlediği İdeathon’24
yarışması, üniversite
öğrencilerinin yenilikçi fikirleriyle
sonuçlandı. Dramalılar Köşkü’nde
36 saat boyunca aralıksız devam
eden yarışmada, 7 farklı takım
afet yönetimi ve dirençlilik
üzerine projelerini sundu.
Gençlerin yarışmada bir yandan
birbirleriyle diğer yandan da
uykusuzluk ve yorgunlukla
mücadele etti. Bazı gençlerin
günün ilk ışıkları yaklaşırken
uykusuzluğa yenik düştüğü
yarışmada birinciliği ECOHUB
ekibi kazanırken, IDEANEST ve

REZİLİFT takımları ikinci ve
üçüncü oldu. Birinci ekibe 20.000,
ikinci ekibe 15.000, üçüncü ekibe
ise 10.000 TL ödül verildi.
Programın hem açılışına hem de
gece yarısından sonraki
projelendirme aşamasına katılan
Bornova Belediye Başkanı Ömer
Eşki, etkinlikte yaptığı konuşmada
gençlerin yaratıcı fikirlerinin
önemine vurgu yaptı. Eşki,
"Afetlere dirençli bir kent
yaratmak, sadece teknolojik
çözümlerle değil, gençlerimizin
yenilikçi yaklaşımlarıyla da
mümkün olacak. Bu yarışma,
gençlerin geleceğimiz için ne
kadar değerli olduğunu bir kez

daha gösterdi. Bornova Belediyesi
olarak bu tür projelere her zaman
destek vereceğiz. Yarışmada
sunulan projeler, sadece Bornova
için değil, tüm Türkiye için önemli
bir adım" diye konuştu. Etkinliğe
Muhteşem Yüzyıl televizyon
dizisindeki Şeker Ağa karakteri
ile tanınan oyuncu Yüksel Ünal ile
“Dünya’nın en parlak 100
öğrencisi” listesine giren lise
öğrencisi Mert Özkardeş de
katıldı. Özkardeş, 2020 yılındaki
İzmir Depremi’ne evinde yalnız
yakalanan ve bu sarsıcı olay
sonrası deprem riski ve yönetimi
üzerine geliştirdiği proje ile
tanınmıştı. (Haber Merkezi)
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Buca Belediye Başkanı
Görkem Duman,
mahallelerdeki ziyaretlerine
devam ediyor.  Başkan
Görkem Duman,
vatandaşların taleplerini
doğrudan dinlemek ve
sorunları yerinde tespit
etmek amacıyla mahalle
mahalle, sokak sokak
dolaşmayı sürdürüyor.
Mustafa Kemal Mahallesi
Muhtarı Gökmen Yıldız ile
birlikte mahallede ihtiyaç
duyulan noktaları inceleyen
Buca Belediye Başkanı
Görkem Duman, Ova
bölgesinde en fazla talebin
Taziye Evleri için olduğunu
belirtti. Mustafa Kemal

Mahallesi'nde taziye evi
yapacaklarını ve bu çalışmayı
da 2025 yılı içerisinde
gerçekleştireceklerini ifade
ederek, “Sözümüzün
arkasındayız” dedi. Buca
Belediye Başkan Görkem
Duman, sokaklarda
gerçekleştirdiği incelemeler
sırasında vatandaşlarla bir
araya gelerek, belediyenin
sağladığı temel hizmetler
hakkında olumlu geri
dönüşler aldı. “Her geçen gün
hizmet kalitemizi ileriye
taşıyoruz” diyerek,
belediyenin hizmetlerini
sürekli olarak geliştirme
kararlılığını vurguladı. 
(Haber Merkezi)

Mustafa Kemal Mahallesi'ne
Duman'dan taziye evi müjdesi 

Konak Belediyesi’nin
yürütücülüğünde, İzmir Ekonomi
Üniversitesi ve Norm Tooling
ortaklığında, “Ne Eğitimde Ne
İstihdamda Olan Gençler İçin İşgücü
Piyasası Destek Programı” (NEET
PRO) ile hayata geçirilen Konak İş
Eğitim Merkezi Projesi
Kapanış Konferansı Türkan
Saylan Kültür Merkezi’nde
gerçekleştirildi. Sanayide
nitelikli iş gücü açığına
çare olan, yaşları 18-29
aralığındaki gençlere
istihdam yaratan projenin
kapanış konferansına;
İzmir Ekonomi Üniversitesi
Rektör Danışmanı Dr. Burçin
Önder, Norm Tooling İş Birimi
Direktörü Birol Durdu, Konak
Belediyesi Araştırma Geliştirme (Ar-
Ge) Müdürü Bülent Köstem, Konak İş
Eğitim Merkezi Proje Koordinatörü
Öykü Özen, İŞKUR Konak Şubesi
temsilcileri, Konak İş Eğitim Merkezi
mezunları ile sivil toplum kuruluşları
başkan ve temsilcileri katıldı. Temel
amacı, genç işsizliğine ve sanayi
sektöründe ihtiyaç duyulan nitelikli

eleman ihtiyacına eş zamanlı olarak
katkı sunmak olan projenin
kapanışında konuşan Konak
Belediyesi Ar-Ge Müdürü Bülent
Köstem, Konak İş Eğitim
Merkezi’nde eğitimlere devam

ederek istihdama yönelik
çalışmalarının hız

kesmeyeceğinin altını
çizdi. Köstem,
konuşmasında şu
ifadelere yer verdi:
“Bu projede
ortağımız olan İzmir

Ekonomi
Üniversitesi’ne, Norm

Tooling’e çok teşekkür
ederiz. Konak İş Eğitim

Merkezimizde istihdam
birimimiz tarafından eğitimler
verilmeye devam edecek. Şimdiden
çeşitli sivil toplum kuruluşlarıyla
irtibat halindeyiz.”Konak İş Eğitim
Merkezi Proje Koordinatörü Öykü
Özen de Konak Belediyesi Toros
Sosyal Tesisleri’nde kurulan Konak
İş Eğitim Merkezi’nin faaliyetlerine
devam edeceğini belirtti. 
(Haber Merkezi)

Konak’ta istihdam yaratmaya
devam, işsizlik sorunu bitecek
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MEMDUH GÜNEY

Buca Belediyesi’nde grev 
çanları çalmaya başladı



“KADIN VE ÇOCUK
cinayetleri politiktir”

İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay, İzmir
Büyükşehir Belediyesi Park ve
Bahçeler Dairesi’nde görev
yaparken eski eşi tarafından
silahlı saldırı sonucu yaralanan
Özge Polat’ı ziyaret etti. Çiğli
Eğitim ve Araştırma
Hastanesi’nin yoğun bakım
servisinde gördüğü tedavinin
ardından hayati tehlikeyi
atlatarak genel cerrahi servisine
alınan Özge Polat ile bir araya
gelen Başkan Dr. Cemil
Tugay’a eşi Öznur Tugay ve
İzmir Büyükşehir Belediyesi
Park ve Bahçeler Dairesi
Başkanı Müge Deniz Bal eşlik
etti.  Başkan Tugay, ziyarette
Özge Polat’ın sağlık durumuyla
ilgili detaylı bilgi alarak
kendisine ve ailesine geçmiş
olsun dileklerini iletti. Polat ise
bu süreçte destek olan herkese
teşekkür ederek yaşadığı şiddeti hiçbir kadının
bir daha yaşamamasını diledi.  Ziyaret sonrası
konuşan Başkan Tugay, “Bugün değerli çalışma
arkadaşım Özge Polat’ı ziyaret ettim, sağlık
durumuyla ilgili bilgi aldım. Olayın yaşandığı
andan beri süreci yakından takip ediyoruz. Ağır
yaralanmasına rağmen büyük bir yaşam
mücadelesinin sonunda mucize şekilde hayata
tutundu.  Kendisi ve kıymetli çocukları için,
bizler için şu an en mutlu olduğumuz konu bu.
Özge’nin sağlık durumu her geçen gün iyiye
gidiyor, konuşabiliyor, yemek yiyebiliyor. Ama
unutmayalım ki asıl konu, kadınların, çocukların
şiddete maruz kalmadığı bir ülkeyi kurmaktır.

Özge’nin ve çocuklarının bundan sonraki
hayatında bizler üstümüze düşen ne varsa
yapacağız. Yaşananların izlerini elbette
silemeyiz. Ama Özge’yle yarınlara umut olabilir,
bu şiddet sarmalının önüne geçebiliriz”
ifadelerini kullandı. 

"AH İSTANBUL SÖZLEŞMESİ"
Başkan Tugay, son yıllarda artan şiddet

olaylarının endişe verici olduğunu belirterek
“Türkiye’de kadına yönelik şiddete karşı
mücadelenin sadece söylemlerden ibaret
olmaması lazım. Bugüne kadar yapılan
hamleler, alınan kararlar, İstanbul
Sözleşmesi’nden çıkılması bizi bugüne

sürükledi. Her geçen gün daha ağır
bir şiddet vakasıyla karşı karşıyayız.
Kadın cinayetleri tesadüf değil
politiktir. Minik bebeklerin üç kuruş
uğruna katledilmesi kader değil
politiktir. Tüm bunların temelinde
eğimde, ekonomide, sosyal hayatta
yaşanan çürüme vardır. Şiddete
karşı kınamanın önüne geçip
topyekûn mücadeleyi başlatmak
zorundayız. Bunu yerel
yönetimlerden merkezi iktidara, sivil
toplum kuruluşlarından sanatçılara
hep beraber yapacağız. Türkiye’nin
şiddetle imtihanı birkaç kişinin
kararına bırakılamaz. Bu ülkede
sevgiyi yeniden, hep birlikte
yeşertmek zorundayız. Ben şahsım
ve İzmir Büyükşehir Belediyesi
adına bu mücadelede en önde yer
alacağıma söz veriyorum. Kadın ve
çocukların güvenle yaşayabildiği,
korkmadan umutla yarınlara
bakabildikleri bir kenti, bir ülkeyi

birlikte kuracağız” diye konuştu. 
İzmir Büyükşehir Belediyesi Park ve

Bahçeler Dairesi Başkanlığı bünyesinde görev
yapan 34 yaşındaki Özge Polat, 7 Ekim sabahı
işe gitmek için Çiğli Güzeltepe Mahallesi’ndeki
evinden çıktığı sırada eski eşi tarafından silahlı
saldırıya uğramıştı. Saldırı sonucu Çiğli Eğitim
ve Araştırma Hastanesi’ne kaldırılan Özge
Polat, yoğun bakım servisinde gördüğü
tedavinin ardından hayati tehlikeyi atlatarak
genel cerrahi servisine alındı. Sağlık durumu
iyiye giden Özge Polat’ın biri 16 yaşında erkek
diğeri 11 yaşında kız olmak üzere iki çocuğu
bulunuyor. (Haber Merkezi)

Başkan Cemil Tugay ve eşi Öznur Tugay, eski eşi tarafından silahla vurulduktan sonra
mucize eseri yaşama tutunan Park ve Bahçeler Dairesi personeli Özge Polat’ı ziyaret etti

İzmir Büyükşehir Belediyesi, kış
turizminin önemli merkezleri arasında yer
alan Bozdağ’da asfalt çalışmasını
tamamladı. İZBETON ekipleri Bozdağ
Kayak Merkezi’ndeki 4 buçuk
kilometrelik yolda 10 bin tonluk asfalt
serimi yaparak hem turistlerin hem de
çiftçilerin bölgeye ulaşımını kolaylaştırdı.
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay’ın “Acil Eylem Planı”
kapsamında başlatılan asfalt seferberliği
kent genelinde sürüyor. İzmir Büyükşehir
Belediyesi Fen İşleri Dairesi Başkanlığı
koordinasyonunda İZBETON AŞ ekipleri
kent merkezinde ve çevre yerleşimlerde
ulaşım konforunu artırmak için asfalt
serim, sathi kaplama ve yol düzenleme
çalışmalarına devam ediyor. Yaz ayları

öncesi İzmir’in turistik ilçelerindeki yol
düzenlemelerini tamamlayan İZBETON
ekipleri, sonbaharda da kış turizminin
ağırlık kazandığı bölgelerde çalışıyor. Kış
aylarında cazibe merkezi olan Ödemiş’e
bağlı Bozdağ yolunda asfaltlama çalışması
tamamlandı. Ekipler, Ödemiş’in
kuzeyinde yer alan yaklaşık 2 bin metre
yükseklikteki Bozdağ Kayak Merkezi
yolunda 4 buçuk kilometrelik sıcak asfalt
serimi uygulaması yaptı. 350'den fazla
kamyonla taşınan 10 bin ton sıcak asfalt
Bozdağ yoluna serildi. Çalışma sayesinde
son yıllarda popülerliği giderek artan
Bozdağ bölgesine hem turistlerin hem de
bölgede tarım arazisi olan çiftçilerin
ulaşımı daha güvenli ve konforlu hale
getirildi. (Haber Merkezi)
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İzmir Büyükşehir Belediyesi,
Türkiye Cumhuriyeti’nin 101’inci
yılı kutlamalarını dört bir yana
yaymaya devam ediyor. İlki 15
Ekim’de Kemalpaşa Aşağıkızılca
Mahallesi’nde yapılan, ardından
Tire Kahrat, Aliağa Hacıömerli,
Urla Zeytinler, Foça Kazım Dirik
Mahallesi ile devam eden
“Cumhuriyet Her Yerde”
etkinlikleri, altıncı durağında 29
Ekim coşkusunu Menderes’e
taşıdı. Menderes Çukuraltı
Mahallesi’nde düzenlenen
şenliklere İzmir Büyükşehir
Belediyesi ve Menderes
Belediyesi bürokratları, meclis
üyeleri, siyasi parti temsilcileri,

muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
Şenliğin açılış konuşmasını yapan
Menderes Belediyesi Başkan
Yardımcısı Rüzgar Sönmez,
“Tarihimizin en değerli
günlerinden birini, gerçek bir
bayramı büyük bir mutluluk ve
gururla kutluyoruz. 101 yıl önce
ulu önderimiz Gazi Mustafa Kemal
Atatürk’ün sonsuza kadar bizlere
emanet ettiği Cumhuriyet’i, ilk
günkü coşku ve heyecanla
yaşatmaya devam ediyoruz.
Cumhuriyet, yönetim şeklinin
yanında kazanımlarıyla tarihimizin
en kapsamlı çağdaşlaşma
hamlesidir. Hep birlikte
Cumhuriyet’e sahip çıkmaya,

kazanımlarını geleceğe taşımaya
kararlılıkla devam edeceğiz” diye
konuştu. Kutlamalar Bando
Vita’nın performansıyla başladı.
Bando ekibi Cumhuriyet ile
özdeşleşen birbirinden keyifli
marşları çalarak coşkuyu zirveye
çıkardı. Bandonun marşlarına
vatandaşlar bayraklarla hep bir
ağızdan eşlik etti. Ardından İzmir
Büyükşehir Belediyesi Türk Sanat
Müziği Orkestrası eşlinde Pelin
Kadıoğlu sahneye çıkarak
şarkılarını seslendirdi. Pelin
Kadıoğlu performansının ardından
sahneyi İzmir Büyükşehir
Belediyesi Köy Tiyatrolarına
bıraktı. (Haber Merkezi)
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Arının! ŞAHİN

YAZAR ANDACI
İLKNURilknursahin09@gmail.com

Yazarlık derslerinde, en azından benim
aldığımve de ilk öğretilen şeylerden biri,
yazıyı fazlalıklardan arındırmaktır. Yani
fazla kelimelerden, okuyucuyu sıkacak
kadar gereksiz detaylardan ve aşırı
tasvirlerden uzak durmak, yazıyı
sadeleştirmek ve yazmak istediklerini
açık, anlaşılır ve net bir şekilde ifade
etmek ana amaçtır. 

Ben burada bugün, eğer yazıyı
fazlalıklardan arındırabiliyorsak
hayatımızı neden arındıramıyoruz
konusuna değinmek istiyorum. Belirtmek
istediğim ana nokta şudur ki, burada
hayattaki fazlalıklardan kastım fazla
düşünceler, fazla eşyalar ve de en
önemlisi bizim hayatımız açısından çok
da önemli olmayan insanlardır. Eğer
hayatımızda yukarıda saymış olduğum
türden fazlalıklar varsa, onlardan uzak
durarak hayatımızı bu tarz fazlalıklardan
arındırmamız gerekir. Atalarımız ne de
olsa “her şeyin fazlası zarar” demişler
öyle değil mi?

Siz ne kadar iyi olursanız olun,
etrafınızda sizi kötü ilan eden insanlar
olacaktır. Siz bir işte ne kadar
profesyonel olursanız olun, yaptığınız işe
kulp takan insanlar çıkacaktır. Siz ne
kadar hareketlerinize ve sözlerinize
dikkat ederseniz edin, karşı taraftan
birinden mutlaka bir hadsizlik gelecektir. 

Çünkü insanoğlu sırf iyilikten oluşan
bir canlı türü değildir. İçinde kin, nefret,
kıskançlık gibi duygular
barındırmaktadır. Bu acıdır ama
gerçektir. Çünkü insanlar bizim hayal
ettiğimiz gibi sırf iyilikten oluşan canlılar
olsaydı, insan olarak değil, melek olarak
var olurlardı! O yüzden etrafımızda bu
tarz insanlar olduğunu fark ettiğimiz
andan itibaren, kendimizi olabildiğince
korumaya almalı ve onlardan uzak
durarak hayatımızı bu tarz fazlalıklardan
arındırmalıyız.

Hayatımızdaki fazlalıklar ne olursa
olsun, bu bazen ne kadar düşünürsek
düşünelim bize fayda sağlamayan
gereksiz düşünceler olur ve beynimizi yok
yere kurcalar, bazen bizde kötü bir etki
bırakan bir insanı hatırlatan bir eşya olur,
bazen de toksik insanlar…

Ne olursa olsun bütün bunlar
hayatımızda arınmamız gereken gereksiz
detaylardır. Peki hayat detaylarda
boğulacak kadar uzun mudur? Bunu
bilemeyiz elbette. Kimi insan için uzun,
kimi insan için kısadır hayat fakat gerek
var mı risk almaya ve kendimizi kötü
hissetmeye? Veya kendimizi kötü
hissettirenle bir arada olmaya?

O yüzden kendime ve size olan en
güzel tavsiyem: Arının! Baş etmeyi
öğrenin! Hayat bir stratejiyse eğer, oyunu
kurallarına göre ve düzgün oynayın!
Bunu söylemesi elbette kolay. Fakat
gerçek olan bir şey var o da şudur ki, eğer
bu şekilde davranmazsak yenilen taraf
biz oluyoruz maalesef. 

Benim de vakti zamanında kendimi
ifade edebildiğim ve edemediğim
durumlar oldu tabi ki ama insan ”yenile
yenile yenmeyi de öğreniyor”. En
azından haklı olduğu durumlarda! Bunu
yapmanın en güzel yolu da yukarıda
bahsetmiş olduğum gibi hayatımızı
arındırmaktan geçiyor. 
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BÜYÜKŞEHİR'DEN
EKONOMİK GÜVENLİ 
VE KONFORLU YURT
Ekonomik krizin en çok etkilediği kesimler

arasında yer alan üniversiteli gençlere, İzmir
Büyükşehir Belediyesi kucak açtı. Karşıyaka ve Buca
ilçelerindeki sosyal tesisler, İzmir’e ilk kez gelen
üniversite öğrencileri için yeni öğretim dönemine
hazırlandı. Tadilatı yapılan tesislerde odalarına
yerleşen öğrenciler, barınma sorunu ve ekonomik
krize dikkat çekerek aylık 2 bin TL ücret verdikleri
tesislerin hijyenik ve güvenilir bir ortam sunduğunu
söyledi. İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay’ın kararıyla, sosyal tesislerde kalan
öğrenciler 2024 yılında da geçen yılın fiyatları olan 2
bin TL karşılığında konaklayacak. Karşıyaka’da
bulunan İZELMAN AŞ Örnekköy Sosyal Tesisleri
Misafirhanesi 72 kişilik kapasitesi ile eğitimi için
İzmir’de yaşamaya başlayan kız öğrencileri ağırlıyor.
İZELMAN AŞ Buca Sosyal Tesisleri Misafirhanesi
ise 108 kişilik kapasitesi ile erkek öğrencileri
ağırlıyor. (Haber Merkezi)
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İzmir’de hayata geçirdiği projeler ve
uzun zamandır üstlendiği ‘ağabey’ rolü
ile ‘belediyecilik’ denilince akla gelen
ilk isimlerden İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nin eski Başkanı Burhan
Özfatura, Geçmişin İzleri programının
konuğu oldu. Ege Telgraf Genel Yayın
Yönetmeni Aylin Suphandağlı, gazeteci
Cihad Taysi ve program yapımcısı Erhan
Ayhan Önel’in hazırlayıp sunduğu
Geçmişin İzleri programında eski Başkan
Burhan Özfatura, İzmir’in sıcak
gündemine dikkatleri çekecek
açıklamalarda bulundu.

Özfatura, EGEKENT ve EVKA projelerini
gerçekleştirirken yaşananları anlattı.
Hayata geçirdikleri konut projelerinin
geçmişten günümüze herkese örnek
olması gerektiğini aktararak
açıklamalarına başlayan Özfatura, “Hem ev
sahibi olma hem de kira artışları nedeniyle
aslında bugünkü belediye başkanlarının da
üzerinde durması gereken bir proje. Prensip
olarak bu başarılar ekibin başarısı. Benim
rahatım şu, ben bilmem, öğrenmem, bileni
bilirim. Benim görevim engeli olursa kişinin o
engelleri aşmasına yardımcı olmak, onlara
inisiyatif vermek ve çapraz denetimi
sağlamak. 32 bin toplu konut yapmışız.
Burada öncelikle belediyedeki ekibimiz
inanılmaz başarılı oldu. Onun dışında
üniversitelerden de yararlandık. Politik
görüşleri farklı olsa da İnşaat Mühendisleri
Odası’na minnettarız. O kadar titiz bir denetim
yaptılar ki en küçük bir taviz vermediler. İlk
defa hazır beton olayını biz başlattık. İhaleleri
açık ve şeffaf şekilde yaparsanız ve pek çok
firmanın iştirakini sağlarsanız maliyetler
düşüyor. Biz de bu süreçte altyapılara destek
verdik. Böylelikle orta ve dar gelirli insanlar
ev sahibi oldu. Aradan bu kadar yıl geçti,
depremler oldu ancak EVKA’larda hiçbir
problem yok. Konutların hiçbiri tarım
arazisinde değil, hepsinin zemin etüdü de
yapıldı. Akademisyenleri de o dönemde
danışman olarak kullandık. Niyet hayır, akıbet
hayır. Allah yüzümüze güldü, çok şükür
yüzümüz kara çıkmadı. Şu anda olsa aynı
projeyi yine yapardım” dedi.

“PİER’E YAT LİMANI YAPACAKTIK...’
1999 seçimleri öncesi görevde olan

Özfatura’nın hayata geçirdiği önemli
projelerden biri de Mustafa Kemal Sahil
Bulvarı'nın yapılmasıydı. O dönemde proje ile
ilgili kendisine çok muhalefet edildiğinin
hatırlatılması üzerine Özfatura, “İzmir’de bir
istemezükçü grup var, bir şeye değil
her şeye karşılar. Mustafa Kemal
Sahil Bulvarı’na, Kordonboyu’na,
Güzelyalı’daki üst geçide, Büyük
Kanal Projesi’ne, metroya…
Metro sürecinde ‘Elle kazılsın’
diye bir tutturdular… Ben o
konuda yargılandım, beraat
ettim. O süreçte sabahlara
kadar
uyuyamıyordum,
Kadifekale’den
Fevzipaşa
Bulvarı’na gelen
büyük bir dere
var, çökebilirdi.
Orayı geçince
yüreğimizin
yağları erimişti.
Kordonboyu’nu
aslında yapan
bakanlıktı,
bürokratlar
kavgaya
giremediği için
oranın savunması
bana kalmıştı.
Bakın bugün

trafikte
sorunlar yaşıyoruz. Kordon yolu

olmadıkça da düzelmez. Bunun gibi pek çok
düşüncemiz vardı. Mesela Konak Pier, İzmir
için adeta bir tarihi eser. O alanı canlandırıp
ticaret merkezi haline getirmek istedik ancak
benden sonra gelen başkanlar orayı düşman
gibi gördü. Şimdi gerçekten çok kötü
durumda. Konak Pier’in olduğu yerde yat
limanı yapacaktım, lokantalar olacaktı. Ayrıca
aynı yere Amerikalı firmalar bin araçlık
otopark yapacaktı, adamları kaçırdık”
ifadelerini kullandı.

‘POLİTİKACININ APTALI’
“Ben 1984’te geldiğimde İzmir’in Alsancak

dahil yüzde 73’ünde altyapı yoktu” diyerek
konuşmalarını sürdüren Özfatura, “Benim
anam ve babam dahil evini su basmayan
yoktu. Çünkü belediye sağlıklı su
veremiyordu. Biz ilk defa günde dört saat
planlı programlı su verince sevinçten uçtuk.
Kurak mevsimler dahil 1984’ten bu yana
İzmir’de su sıkıntısı çektik mi? Rahmetli
Osman Kibar bana ‘Politikacının aptalı senin
gibi parayı yere gömer’ demişti. Ben de ‘Siz
hepiniz çok akıllı olmuşsunuz. Bırakın bir
aptal çıksın da bu pisliği temizlesin’ demiştim.
Önemli olan gösteriş yatırımı değil, önemli
olan halkın gerçek ihtiyacı. 12 Eylül öncesi
Gültepe’de bir günde iki polisimizi şehit
ettiler. Ulaşılamadı, yol yoktu. Biz Vali Vecdi
Gönül ile beraber ilk 6 ayda farenin deliğine
kadar her yeri asfaltladık” dedi.

‘ONLARA DESTEK VİCDAN BORCU’
Belediye başkanının asli görevinin istihdam

yaratmak, yetimlere, zor durumdakilere kol
kanat germek olduğunu söyleyen Özfatura,
“Diğer projeleri ben yapmıyorum, talimat

verip yaptırıyorum. Biz 7 ila 8 bin öğrenciye
burs, 23 bin kişiye aşevinden yemek
veriyorduk. Turgut Ağabey ile (Turgut
Özal) üniversite yurtlarına kahvaltıyı
getirdik. İlk seneler İzmir’de kaç yurt
yaptık hatırlamıyorum. Fakir ve başarılı
öğrenciler bizim vicdan burcumuzdur”

mesajı verdi.
Yenişehir semtinde 1980’li
yıllarda kendi kurduğu 2000’li
yıllardan sonra atıl hale gelen
ancak 2018 yılında yeniden
ayağa kaldırdığı “Zihinsel
Engelliler Köyünde” topluma
hizmet etmeye devam eden
Özfatura, “Allah layık

olduğundan fazlasını
vermiyor. Görevim bittikten
sonra da ‘İşim bitti’ diyerek
kenara çekilmedim.
Türkiye’de 11 milyon
engelli var. Bir ailede
engelli olduğunda sadece
çekirdek aile değil, bütün
sülale mutsuz. İktidara ve
muhalefete boyuna rapor
yolluyorum: Türkiye’de

mutlaka
bir engelliler bakanlığının

kurulması lazım. Burada kapasitemiz 300.
Tamamen ücretsiz olarak haftanın 5 günü
servisinden yemeğinden eğitimine kadar
hiçbir ailemizden tek kuruş almadan onları
hayata hazırlamaya çalışıyoruz. Bizim ayrıca
81 ilde bir Yaşam Köyü projemiz var. Bu proje
için İzmir Büyükşehir Belediye Başkanımız,
Konak ve Bornova Belediye Başkanlarımız ile
konuştuk. Bu projeyi hayata geçirmek
istiyoruz” dedi.

“1999’DAN SONRA İŞLER DURDU”
Başlangıcına imza attıkları Büyük Kanal

projesi hakkında da bilgiler veren Özfatura,
şunları söyledi: “İzmir Körfezi tabakhaneler
yüzünden tüm hayati belirtilerini kaybetmişti
ve ciddi koku problemi vardı. 12 Eylül’den
önce hazırlanmış ama kimse buna cesaret
edememiş. 12 Eylül’den sonra Kenan Evren’in
de desteği ile gündeme getirildi ve bir şeyler
başlandı ama çok mütevazıydı. Biz ilk
dönemde ve
ikinci dönemde
bunu ele aldık. 42
kilometrelik bir
ana kollektör,
arada pompa
istasyonları,
Çiğli’de arıtma
sistemi.
Türkiye’de
herhalde
biyolojik arıtmayı
ilk biz gündeme
getirdik. Bununla
beraber
tabakhanelerle
de mücadele
ederek Körfez’e kirlilik akmasını engelledik
1989’da seçimi kaybettikten sonra işler
tamamen durdu. Allah var, Kutlu Aktaş maç
biletlerine zam yapıp belirli bir bölümünü
yapma gayretindeydi ancak belediye ‘Paramız
yok’ diyerek tamamen projeyi durdurdu.
1994’te kazanınca aynı hızla devam ettik. 1999
başında yaptığımız bir Ebru Gündeş konseri ile
oraya devreye soktuk. Körfez’de son günlerde
balık ölümleri var. Bana ‘Sizin zamanınızda
balık ölümleri var mıydı?’ diye sordular, balık
yoktu ki ölsün. Körfezin canlandırılması için
yuvalar, beton bloklar yaptık ve canlılık oldu.
Körfez’e o dönem 600 milyon dolardan fazla
harcadık” dedi.

“KÖRFEZ’İ DÜZELTMEK İÇİN…”
Körfez’de1999 yılından sonra yapılan bazı

hataların da olduğunu söyleyen Özfatura,
şunları söyledi: “Konak-Narlıdere bölümünü
ayrı sistem olarak planlamıştık. Evsel
atıklarla yağmur suyu ayrıştırılacaktı. Bizim
bir bardak suya dahi ihtiyacımız var. Şimdi de
başkanların bu konuda imar yönetmeliklerine
birtakım yenilikler getirmesi lazım: Güneş
enerjisi, yağmur suyu hasılatı ve enerjiyi
savunacak inşaat sistemi. Maalesef 1999’dan
sonraki dönemde proje birleştirildi, çapları
daraltıldı. Körfezi düzeltmek için yapılması

gereken
şey Konak-Narlıdere arasını

düzeltmek ve Konak-Çiğli arasında arıtma
fazlarını iyi çalıştırmak. Milyonlarca metreküp
su israf oluyor. Ben, onun da projesini
yapmıştım. Arıtma suyunu Emiralem
kolektörlerine ayırarak tarımda, OSB’de,
hayvanat bahçesinde kullanacaktık. Onu da
yapmadılar maalesef.”

‘PARTİZANCA TAYİNLER’
“’Benden sonrakiler para yok diyerek

projeyi yapmadı’ dediniz. Siz bu işi nasıl
sağlıyordunuz?” sorusuna da yanıt veren
Özfatura, “İşin sırrı mali disiplin. En küçük bir
mobilya, makam aracı alınmayacak ve verimli
çalışacak. Biz kimseyi işten atmadık.
Bankamatik adamları mezarlıklarda, park ve
bahçelerde çalıştırdık, üç gün sonra kendileri
gittiler. Ben bıraktığımda 7 bin kişiydi. Benim
zamanımda şirketlerin hepsi kar etti, benden
sonra hepsi astronomik zararlar etti.
Şirketleri partizanca tayinlerin yuvası
yaparsanız zarar eder. Ben 47 yeminli mali
müşavirle anlaşma yaptım, bütün şirketlerde

denetim yapıyor
ve israfa yer
vermiyorlardı.
Politik görüş
falan önemli
değil: Bir, hırsız
olmayacaksın;
iki, konunda
uzman
olacaksın.
Benden sonra
Manisa’da,
Ankara’da,
Bursa’da,
Gaziantep’te,
Eskişehir’de
müthiş başarılı

performanslar gösterdiler, benim kadro.
Bizden sonraki başkanlar, kendi evlatlarımızı
değerlendirmedi” dedi.

‘EN ÇOK PİŞMAN OLDUĞUM ŞEY…’
Son olarak, “Görev yaptığınız süre içinde

‘Keşke yapmasaydım’ dediğiniz ne var?”
sorusuna yanıt veren Özfatura, “Eldeki
kaynaklara göre imkanlar… Yeraltı ve
stratejik yapılarla uğraşmaktan tüm
arzularınızı gerçekleştiremiyorsunuz. Bana
göre ilk dönemde yaptığım hata parti işine
karışmak oldu. Ben ANAP’ın kurucusu
olduğum için dışarıdan destek verdik. Sana ne
il, ilçe kongresinden! Belediye başkanının
parti işine karışması zaman kaybı, prestij
kaybı, dost kaybı. Ve en çok da ihaneti o destek
verdiklerinden görüyorsun. İkinci dönemde
ben misafir sanatçı gibiydim, politik şeylere
hiç karışmadım. Belediye başkanının delege
işine falan karışmaması lazım. Zaten işimiz
başımızdan aşkın. Adam hak veriyor, taviz.
Ayrıca ben hiçbir gün eleman alımında
partizan tayin yapmadım. Bazen şirketlere
yetim, öksüzleri aldık, almam lazımdı. İkinci
dönemimde işçi ödemeleri, sigortalar bir gün
aksamadı. Tasarruf yapınca Allah da yardım
ediyor. Ancak en pişman olduğum şey parti
içine karışmak…” diye konuştu.

ESKİ BAŞKAN ÖZFATURA’DAN TÜM BAŞKANLARIN KULAĞINA KÜPE OLMASI GEREKEN SÖZLER:

En çok pişman olduğum
parti işlerine karışmak!

İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nin eski başkanı

Burhan Özfatura, EgeTelgraf
TV’de yayınlanan ‘Geçmişin

İzleri’ programına konuk oldu.
O günden bugüne İzmir

yolculuğunu değerlendiren
Özfatura, “Sana ne il, ilçe
kongresinden! Belediye

başkanının parti işine
karışması zaman kaybı,

prestij kaybı, 
dost kaybı” ifadelerini

kullandı
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4857 Sayılı İş Kanunu’nun işverenin haklı
nedenle iş akdi fesihi denildiğinde;
Madde 25 - Süresi belirli olsun veya olmasın

işveren, aşağıda yazılı hallerde iş sözleşmesini
sürenin bitiminden önce veya bildirim süresini
beklemeksizin feshedebilir:

I- Sağlık sebepleri:
II- Ahlak ve iyi niyet kurallarına uymayan

haller ve benzerleri:
a) İş sözleşmesi yapıldığı sırada bu

sözleşmenin esaslı noktalarından biri için gerekli
vasıflar veya şartlar kendisinde bulunmadığı
halde bunların kendisinde bulunduğunu ileri
sürerek, yahut gerçeğe uygun olmayan bilgiler
veya sözler söyleyerek işçinin işvereni yanıltması. 

b) İşçinin, işveren yahut bunların aile
üyelerinden birinin şeref ve namusuna
dokunacak sözler sarfetmesi
veya davranışlarda
bulunması, yahut
işveren hakkında
şeref ve haysiyet
kırıcı asılsız ihbar
ve isnadlarda
bulunması. 

c) İşçinin
işverenin başka bir
işçisine cinsel tacizde
bulunması. 

d) İşçinin işverene
yahut onun ailesi üyelerinden
birine yahut işverenin başka işçisine
sataşması, işyerine sarhoş yahut uyuşturucu
madde almış olarak gelmesi ya da işyerinde bu
maddeleri kullanması. 

e) İşçinin, işverenin güvenini kötüye
kullanmak, hırsızlık yapmak, işverenin meslek
sırlarını ortaya atmak gibi doğruluk ve bağlılığa
uymayan davranışlarda bulunması. 

f) İşçinin, işyerinde, yedi günden fazla hapisle
cezalandırılan ve cezası ertelenmeyen bir suç
işlemesi. 

g) İşçinin işverenden izin almaksızın veya
haklı bir sebebe dayanmaksızın ardı ardına iki
işgünü veya bir ay içinde iki defa herhangi bir
tatil gününden sonraki iş günü, yahut bir ayda üç

işgünü işine devam etmemesi. 
h) İşçinin yapmakla ödevli

bulunduğu görevleri
kendisine hatırlatıldığı

halde yapmamakta
ısrar etmesi. 

ı) İşçinin kendi
isteği veya savsaması
yüzünden işin
güvenliğini tehlikeye

düşürmesi, işyerinin
malı olan veya malı

olmayıp da eli altında
bulunan makineleri, tesisatı

veya başka eşya ve maddeleri otuz
günlük ücretinin tutarıyla ödeyemeyecek

derecede hasara ve kayba uğratması.
III- Zorlayıcı sebepler:
IV- İşçinin gözaltına alınması veya

tutuklanması halinde devamsızlığın 17 nci
maddedeki bildirim süresini aşması.

olarak 4 ana başlıkta toplanmıştır.
İşçi feshin yukarıdaki bentlerde öngörülen

sebeplere uygun olmadığı iddiası ile 18, 20 ve 21
inci madde hükümleri çerçevesinde yargı yoluna
başvurabilir.

Genel de işveren tarafından fesihlerde;
25/II-e ahlak ve iyiniyet kurallarına aykırılık,

güven ve sadakatle bağdaşmayan davranış
nedeniyle fesihleri görüyoruz.

Somut olayda davalı taraf ....... tarihli yazılı
fesih bildirimi ile davacının iş aktini ” ....-.....
tarihleri arasında istirahat raporlu olduğu
dönemde il dışında süper lig maçına gittiği bunu
sosyal medyada paylaştığı …..” nedenine dayalı
olarak fesih etmiştir.

Dava; feshin geçersizliğinin tespitiyle işe iade
istemini içermektedir.

SGK kayıtlarında davacının iş akdi feshinin
Kod: 46 (İşçinin işverenin güvenini kötüye
kullanmak, hırsızlık yapmak, işverenin meslek
sırlarını ortaya atmak gibi davranışlarda
bulunması)olarak bildirildiği ve ........ tarihli yazılı
fesih bildiriminin dosyada bulunduğu
görülmüştür.

Dinlenen davalı tanıkları davacının sosyal
medya üzerinden katıldığı futbol maçından
görüntü paylaştığını bunun davacı yerine çalışan
işçiler üzerinde rahatsızlık oluşturduğunu beyan
etmişlerse de; feshe konu olayın İş Kanunu 25/II
kapsamında değerlendirilemeyeceği tüm bu
nedenlerle davalı işveren tarafından haklı ve
geçerli fesih şartlarının oluştuğunun
ispatlanamadığı anlaşılmıştır.

Özetle;
İş Kanunu 25/II-e kapsamında

değerlendirilemeyeceği tüm bu nedenlerle davalı
işveren tarafından haklı ve geçerli fesih şartları
gerçekleşmediği için işçi işe iade
edilmesi,sonuçlarına karar verilmiştir.
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EGOD üyelerinden 
1. Sanayi Sitesi atağı
Ege Otomotiv Derneği (EGOD) birçok üyesinin
yer aldığı 1. Sanayi Sitesi’ndeki sorunların
çözümü için çalışma başlattı. Yıllardır bir
türlü çözülmeyen sorunların ve çözüm
önerilerinin yer aldığı dosya ile Konak
Belediye
Başkanı
Nilüfer
Çınarlı
Mutlu’yu
ziyaret eden
Ege Otomotiv
Derneği
Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Torun ve
Yönetim Kurulu Üyeleri, sorunların çözümü
için kısa süre içinde adım atılmasının
mutluluğunu yaşıyor. Ziyaretin ertesi günü 1.
Sanayi Sitesi’ne gelen Konak Belediyesi
ekipleri, Atatürk Büstü’nün yer aldığı park
alanında temizlik ve düzenleme çalışmaları
başlattı. (Haber Merkezi)

Yeşil hidrojen
enerji değil!
Türkiye’nin yenilenebilir ve temiz enerji
kaynakları arasında çok büyük potansiyeli
olduğu Yeşil Hidrojen üretimi için gereken
elektrolizör yatırımları, ilgili mevzuatın
oluşmasını bekliyor. Yeşil Hidrojen, 1 Ocak
2026 tarihinde yürürlüğe girecek Sınırda
Karbon Düzenleme
Mekanizması (SKDM)
öncesinde enerji yoğun
sektörlerin karbon
emisyonlarını  azaltmak
için de kritik bir önem
taşıyor. Türkiye’de bu
alanda uzmanlaşan
şirketlerin başında gelen
TEKSİS İleri Teknojiler’in
Genel Müdürü Hüseyin Devrim; Türkiye’nin
Yeşil Hidrojen üretimine odaklanan bir
ekosistemi daha fazla zaman kaybetmeden
oluşturması gerektiğine işaret ederek,
gelişmiş ülkelerde bu alandaki yatırımların
baş döndürücü hızla ilerlediğini belirtti.
(Haber Merkezi)

Yapay zekayla
geleceğe hazır
Vodafone Grubu, “Güven Uçurumu”
odağında London School of Economics
iş birliğiyle10 pazarda 2 bin 300’den
fazla işletmeyle ve 5 binden fazla
müşteriyle yürüttüğü Fit for the Future
(Geleceğe Hazır) Raporu’nu geçtiğimiz
günlerde yayımladı. Raporda
işletmelerin kendilerine müşteriler
tarafından ne kadar güvenildiğini
düşündükleri ile müşterilerin gerçekte
ne hissettikleri arasında bir uçurum
olduğu tespit ediliyor. “Güven
Uçurumu” adı verilen bu fark, ortalama
yüzde 11 puan olarak ölçülüyor.
Kaçırılan fırsatları, hayal kırıklığına
uğrayan müşterileri ve kaybedilen geliri
temsil eden bu uçurumun, iş
performansı üzerinde gerçek bir etkiye
sahip olduğu vurgusu yapılıyor. 
(Haber Merkezi)

1milyar dolar
ihracat hedefi 

Türk mobilya sektörü, ABD’ye
günümüzde 300 milyon dolar
seviyesinde olan ihracatını 1 milyar
dolara çıkarmak için Amerika
Birleşik Devletleri’nin Şikago
şehrinde 9-11 Haziran 2025
tarihleri arasında düzenlenecek
ABD’nin en prestijli mobilya ve
tasarım fuarı NeoCon Show’a
çıkartma yapmaya hazırlanıyor.
Bugüne kadar Türk mobilya
ihracatçılarının pazarlama
faaliyetlerine sektörel ticaret
heyetleriyle destek verdiklerini dile
getiren Ege Mobilya Kâğıt ve
Orman Ürünleri İhracatçıları
Birliği Başkanı Ali Fuat Gürle,
NeoCon Show’a Türkiye Milli
Katılım Organizasyonu yaparak
desteklerini bir seviye daha yukarı
taşımak istediklerini belirtti. 

10 YILDA 4 KAT ARTTI
Türkiye’nin ABD’ye mobilya

ihracatımız son 10 yılda yaklaşık 4
kat artarak 85 milyon dolardan 336
milyon dolara yükseldiğini
paylaşan Gürle, “Türkiye ile
Amerika Birleşik Devletleri
arasındaki dış ticaret hacmi 2023
yılında 33,5 milyar dolar oldu. Bu
rakamı 100 milyar dolara çıkarma
hedefi iki ülke hükümetlerinin
karşılıklı görüşmelerinde ortaya
konulmuş durumda. Mevcut dış
ticaret hacminin 3 katına çıkacağı
ortamda Türk mobilya sektörü
olarak ABD’ye mobilya
ihracatımızın 1 milyar dolara
çıkması için çaba gösteriyoruz.
NeoCon Show’a katılım bu hedefe
ulaşmada itici güç olacak” diye
konuştu. Türkiye’nin mobilya ihraç
fiyatının kilogram ortalama ihraç
fiyatının 3,26 dolar olduğunu
kaydeden Gürle sözlerini şöyle
tamamladı; “Türk mobilya sektörü

olarak ABD’ye yüzde 45 daha
katma değerli ürün ihraç ediyoruz.
ABD’ye mobilya ihracatında
ortalama ihraç fiyatımız 4,7 dolar.
Bu yönden de ABD pazarı güçlü
kasımız. Bu yönümüzü
güçlendirecek adımları
önümüzdeki yıllarda da
atmaya devam edeceğiz.”

UZUN VADELİ
NeoCon Show Fuarı’nda

yer almalarının Türk mobilya
üreticilerinin ABD pazarında
daha fazla yer edinmelerine ve
uzun vadeli yatırımlar
yapmalarına olanak
tanıyacağına inandıklarını bu
amaçla Türkiye Milli Katılım
Organizasyonu düzenleme
kararı aldıklarını vurgulayan
Ege Mobilya Kağıt ve Orman
Ürünleri İhracatçıları Birliği
Başkan Yardımcısı Hikmet
Güngör, ABD’nin ithal ettiği
mobilyalar arasında ahşap
mobilyalar, döşemeli mobilyalar,

ofis mobilyaları, açık alan ve ortak
çalışma mobilyaları, sağlık
mobilyaları, otel mobilyaları,
eğitim mobilyaları, kamusal alan
mobilyaları ve yatakların önemli

bir yer tuttuğu bilgisini paylaştı.
Türk mobilya sektörünün, üretim
kapasitesi açısından giderek
büyüyen bir yapıya sahip
olduğunun altını çizen Güngör,
“Mobilya sektörü olarak evlerde,

işyerlerinde, turizm tesislerinde,
hastanelerde yaşamın olduğu her
noktada insanlığın hayatına konfor
sunuyoruz. Türk mobilya sektörü,
kaliteli üretimi ve tasarım

kabiliyetiyle Amerika’nın
taleplerini karşılayabilecek
konumda. Türkiye’nin yüksek
kaliteli üretimi ve rekabetçi
fiyatları, ABD gibi büyük
pazarların ihtiyaçlarını
karşılamada önemli bir
avantaj sağlıyor. Üretim
kapasitemizi artırarak,
yenilikçi çözümler sunarak
ABD pazarındaki taleplere
yanıt verme potansiyelimizi
güçlendirebiliriz. NeoCon
Show gibi etkinlikler, bu
kapasitenin daha da
geliştirilmesi ve doğru iş

ortaklıklarıyla daha etkin
kullanılması için mükemmel bir
fırsat sunuyor. Türk mobilya
ihracatçılarımızı NeoCon Show’a
davet ediyoruz” dedi. 
(Haber Merkezi)

Türk mobilya sektörü, yıllık 90 milyar dolara varan mobilya ürünleri ithal eden Amerika
Birleşik Devletleri pazarında büyüyerek dünyanın ilk beş ülkesi arasına girmeyi hedefliyor 
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Türkiye'de bir ilk kez 14 yaşında ki çocuk hastanın
troid ameliyatında “Yakın - Kızılötesi Floresan
Cihazı” kullanıldı. Graves hastalığı nedeniyle
hipertiroidi gelişen ve İzmir Şehir Hastanesi Çocuk
Endokrinoloji Bölümü'nde takip edilen 14 yaşındaki
F.H.K isimli çocuk hasta için; ilaç tedavisine yanıt
vermemesi ve hormon kontrolünün
sağlanamaması nedeniyle cerrahi müdahale kararı
alındı. Bu önemli ameliyat, İzmir Şehir Hastanesi
Çocuk Cerrahisi Uzmanları Op. Dr. Bade Toker
Kurtmen ve Op. Dr. Kamer Polatdemir tarafından
başarıyla gerçekleştirildi. Ameliyat sonrası
herhangi bir sinir hasarı veya paratiroid bezi kaybı
oluşmayan hasta, operasyonun ikinci gününde
sağlıklı bir şekilde taburcu edildi. (Haber Merkezi)

Yakın-Kızılötesi de
şehir hastanesinde

Milli Eğitim Bakanlığı tarafından uygulamaya
konulan Türkiye Yüzyılı Maarif Modeli
kapsamındaki yeni ölçme ve değerlendirme
uygulamaları hakkında İzmir İl Milli Eğitim
Müdürlüğü tarafından tüm okul müdürlerine
yönelik eğitimler verildi. 30 ilçede, ilkokul,
ortaokul ve lise müdürlerinin katılımıyla
merkezi konumdaki 13 salonda düzenlenen
eğitimlerin sonuncusu, Buca Işılay Saygın
Güzel Sanatlar Lisesi’nde gerçekleştirildi.
Okulda bu yıl hizmete başlayan kütüphanenin
açılışını gerçekleştiren İzmir İl Milli Eğitim
Müdürü Dr. Ömer Yahşi, ayrıca yeni açılan ‘Halk
Müziği Sınıfı'nda öğrencilerle bir araya gelerek
sohbet etti. (Haber Merkezi)

Buca’da Türkiye Yüzyılı 
semineri gerçekleştirildi

Medical Point’ten 
pembeli yürüyüş
İEÜ Medical Point Hastanesi, yaptığı etkinliklerle Meme Kanseri’ne dikkati
çekti. Hastane çalışanları farkındalık için önce yürüdü sonra da bilgilendirdi

Medical Point Hastanesi
Meme Kanseri Farkındalık
Ayı’nda çeşitli etkinlikler yaptı.
Meme Kanseri’ne dikkat çekmek
için Karşıyaka Anıtı önünde
toplanan hastane çalışanları,
Medical Point Run Koşu Kulübü
sporcularıyla sahil boyunca
farkındalık yürüyüşü yaptı.
Çalışanlar, ‘Farkında Ol,
Sağlığını Koru’ yazılı, meme
kanserinin simge rengi olan
pembe tişört de giydi. Hastanede
gerçekleşen Meme Sağlığı
Farkındalık Paneli’nde ise Meme
Kanseri ve sürecine dikkat
çekildi. 

GÜNCEL TEDAVİ 
Hastane personellerinin

katıldığı panele; hastalığı atlatan,
tedavi süreci devam eden meme
kanseri hastaları da katıldı. Her

hasta kendi hikayesini panelde
paylaştı. Prof. Dr. Baha
Zengel’in, Meme Kanseri’nin
tanı ve tedavi süreçlerini
detaylandırdığı panelde, Prof.
Dr. Tarık Salman kanserde akıllı
ilaç immünoterapi gibi güncel
tedavi yöntemlerini, Op. Dr.
Tolgahan Alpaydın onkoplastik
cerrahiyi anlattı. 

Panelde, İEÜ Medical Point
Hastanesi’nde kurulan Senoloji
Merkezi’nin multidisipliner
çalışmalarından da bahsedildi.
Modern radyolojik meme
görüntüleme yöntemleri olan
meme muayenesi, meme
ultrasonografisi
(USG), dijital
tomosentez,
yapay zekaya
sahip kontrastlı
mamografiler ve
meme MR gibi
ileri
teknolojilerin
kullanılarak,
meme
hastalıklarının
erken tanı konulduğu ifade
edildi. Bu sayede, meme
kanserine erken evrede
müdahale edilerek, organ

kayıplarının ve geniş cerrahi
müdahalelerin önüne geçildiğinin
de altı çizildi. 

GRUP TERAPİSİ 
Ebe Nesibe Kılıçarslan ise 1-7

Ekim arası Emzirme Haftası’nı
hatırlatarak,
emzirmenin Meme
Kanseri için
koruyucu bir önlem
olduğundan
bahsetti. Panelin
sonunda ise Dr.
Öğr. Üyesi Aslıhan
Eslek, panele
katılan hastalara
Psikodrama Grup
Terapisi yaptı.

Hastane içerisinde kurulan
stantta da ‘Kendi Kendine Meme
Muayenesi’ni anlatan broşürler
dağıtıldı. (Haber Merkezi)

Milli Teknoloji Hamlesi
vizyonuyla milyonları bir araya
getiren TEKNOFEST  2024
takım yarışmalarında, Ege
Üniversitesi’nin bilim ve
teknoloji ekipleri inovatif ve
yenilikçi projeleri ile ödül
almaya devam ediyor.
Antalya'da düzenlenen
TEKNOFEST 2024 takım
yarışmalarında Ege
Üniversitesi’nin Ege Telsiz
Takımı, “İnsanlık Yararına
Teknoloji” yarışmasında “En İyi
Ticarileştirme Potansiyeli”
prestij ödülünü kazanırken,
TEKNOFEST’in Adana
etabından da Türkiye
Üçüncülüğü ödülü ile ayrıldı.
Ege Üniversitesi
Rektörü Prof. Dr.
Necdet Budak,
“Ulusal ve
uluslararası
platformlarda
düzenlenen
yarışmalarda önemli
ödüller alan

Üniversitemiz öğrencileri, bu
başarılarını Antalya'da
düzenlenen TEKNOFEST
2024’te de sürdürdüler.

Türkiye’den ve dünyadan
havacılık, uzay ve teknoloji
tutkunlarının buluştuğu
TEKNOFEST Akdeniz’de Ege
Telsiz Takımımız,  İnsanlık
Yararına Teknoloji
yarışmasında En İyi
Ticarileştirme Potansiyeli
ödülünün sahibi oldu. Ayrıca
TEKNOFEST Adana
etabından da Türkiye
üçüncülüğü ile ödüllendirildi.
(Haber Merkezi)

Akdeniz’den iki 
ödülle döndüler
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Suça
yönelen
çocuklar

Geçtiğimiz günlerde İzmir’de 16
yaşında bir çocuğun 15 ayrı
dosyadan toplam 103 farklı suç

kaydı bulunduğu haberi yapıldı. Öncelikle
hem TCK’ya göre hem de Çocuk Koruma
Kanunu’na göre; 18 yaşına gelmemiş her
birey kanun karşısında çocuktur. Bu
haberde söz konu olan çocuk, 16 yaşında
olmasına rağmen adeta bir suç makinesi
dönüşmüş, toplumsal alanda herkes için
tehlike unsuru haline gelmiştir.

Elbette, bu çocuğun mizaç özellikleri,
suça genetik olarak yatkın olup olmaması,
içinde büyüdüğü aile ortamı, yaşadığı
sosyal çevrenin etkisi, koşullar, aldığı
eğitim, biyo-psikososyal gelişiminin doğru
değerlendirilmesi önemlidir. 

GENETİK VARYASYONLAR
Yapılan bilimsel çalışmalar, suçu

aktaran bir gen olmasa da; suça yatkınlığı
ve suç işleme davranışı dürtüsünü artıran
belli genetik varyasyonların olduğunu
ortaya koymuştur. Yanı bu varyasyonların
etkisi ve çevre koşullarınında uygunluğu ile
kişi suç işleyecek davranışlarda
bulunabilir. Her ne kadar kişide suça
eğilimli dürtüler kişiyi beslese de asıl
belirleyici olan kişinin içinde bulunduğu
çevresel koşulların bu dürtüleri besleyip
beslemediği gerçeğidir. Burada bireyin
mizaç yapısı önemlidir. Mizaç bir bireyin
doğasında bulunan, yaşam boyu
değiştiremeyeceği genetik davranışsal
özellikleridir. Kısacası bir çocuğun mizacı
doğuştandır. Bunu değiştirmemiz çok
zordur ama bir çocuğun karakterinin
oluşumunda ailenin etkisi son derece
büyüktür. Çocuğun psiko-sosyal gelişimi
içinde doğduğu ailenin koşulları tarafından
şekillenir. Ailenin yaşam koşulları
bozuldukça çocuk-aile uyumu bozulur;
çocuğun aile ile çatışması derinleşir. Aile-
çocuk çatışması derinleşen ailelerde
büyüyen çocuklar suç işlemeye daha
eğilimli olurlar. Buna yönelik yapılan
birçok çalışma göstermiştir ki; maddi
yaşam koşulları olumsuz ailelerde büyüyen
çocuklar suça yönelmede büyük risk
oluşturmaktadır. Aynı şekilde eğitim
düzeyi düşük ailelerde büyüyen çocuklarda
yine aynı şekilde suç işleme oranları
eğitimli olanlara göre yüksek risk
oluşturmaktadır. Diğer önemli etkende
çocuğun içinde büyüdüğü çevresel
koşullar, suça yönelimi destekler özellikte
ise çocuğun suç işleme oranı buna bağlı
yükselmektedir. Dolayısıyla toplumun en
küçük birimi olan ailede yetişen bireyin
hem kendisi hem de toplum için tehlike
oluşturmaması için bu ailelerin yoksullukla
mücadele etmesinde devletin gerekli olan
koruyucu-önleyici müdahaleleri alması çok
önemlidir. 

Özellikle okul sosyal hizmetin
yaygınlaştırılması bu bağlamda çok önemli
bir adım olacaktır. Okulların etkin bir
şekilde çocuğun kendisi ve ailesinin eğitimi
ile mücadele etmesi önemlidir. Bunun ilk
adımı çocuğun okuldan uzaklaşmaması,
eğitim ve öğretim hayatının içinde
tutulmasının sağlanması çok büyük önem
arz etmektedir. 
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TFF 2'nci Lig Beyaz Grup ekiplerinden
Altınordu zirve yarışına ağırlığını koydu. Önceki
hafta evinde lider Kastamonuspor'u 1-0 yenen
sarı-lacivertliler, deplasmanda da ikinci
sıradaki Beykoz Anadolu Spor'u 3-1 mağlup
ederek hem seri yakaladı hem de ilk kez dış
sahada kazandı. Oynadığı 8 maçta 5'inci
galibiyetini elde eden kırmızı-lacivertliler 3 kez
de sahadan beraberlikle ayrılıp henüz

mağlubiyet yüzü görmedi. Puanını 18'e
yükselterek 2'nci sıraya adını yazdıran
Altınordu gelecek adına taraftarını
umutlandırdı.

Teknik direktör Olcay Şahan çok önemli bir
galibiyet elde ettiklerini belirterek, "Rakibimizi
iyi analiz etmiştik. Maça iyi hazırlanarak geldik
ve karşılığını aldık. Takımımı kutluyorum,
galibiyetlerin devamını getireceğiz" dedi. (DHA)

TFF 3'üncü Lig 1'inci Grup'ta
bu sezon kendi rekorlarını
kırarak şampiyonluk yarışı
veren Karşıyaka, Düzcespor'u
geriden gelip, penaltı
kaçırmasına rağmen son
dakikada 2-1 mağlup ederek 21
yıl sonra üst üste 6 galibiyet aldı,
ezeli rakibi Bursaspor'u sollayıp
liderliği tek başına devraldı.
Düzce'de 25'inci dakikada
tartışmalı penaltı kararıyla

geriye düşen Kaf-Kaf
deplasmanda yılmadı. Ali Sinan
Gayla, 44'üncü dakikada yeşil-
kırmızılı formayla attığı ilk golle
skora denge getirirken, takımın
gol kralı İshak Kurt, 88'inci
dakikada penaltıyı kaleciye
nişanladı. Galibiyetin peşini
bırakmayan Karşıyaka, 90+2'de
penaltıyı kaçıran İshak'ın asisti,
Sefa'nın bu sezonki ilk golüyle 3
puana ulaştı. Ligde üst üste 6'ncı

galibiyetini alan Karşıyaka, 2'nci
Lig'de şampiyon olduğu 2002-
2003 sezonundan 21 yıl sonra ilk
kez 6'da 6 yaptı. İzmir temsilcisi
en son o sezon 7 galibiyetlik seri
yakalamıştı. Bu sezon Teknik
Direktör Mustafa Reşit Akçay
yönetiminde lige 48 yıl sonra ilk
kez ilk 4 maçta gol yemeden
başlayan Kaf-Kaf, 21 yıl sonra
bir ilki daha başarıp
Bursaspor'dan koltuğu aldı.

Grupta Silifke Belediyespor
deplasmanından golsüz eşitlikle
dönen Bursaspor 17 puanda
kalırken, 7 hafta sonucunda 6
galibiyet, 1 beraberlikle
namağlup 19 puana ulaşan
yeşil-kırmızılı ekip zirveye
bayrağını dikti. 

Taraftarların bağırlarına
bastığı Mustafa Reşit Akçay'ın
öğrencileri grupta diğer
rakiplerine de fark attı. (DHA)

Karşıyaka, Düzcespor'u geriden gelip, penaltı kaçırmasına rağmen son dakikada 2-1 mağlup ederek
21 yıl sonra üst üste 6 galibiyet aldı, ezeli rakibi Bursaspor'u sollayıp liderlik koltuğuna kuruldu

Altınordu gümbür gümbür

Canım ülkemde yabancı futbolcu sayısı
boşuna çoğalmıyor. Alt yapıya bir
baksanıza. Sonra da ağlaşıyoruz. İyi ki işini
dosdoğru yapanlar var, şükür. Garip
olaylar, çekişmeler, tuhaf yaptırımlar,
değişik bir alem. Mesela elitler de her şey
tamam, ambulansıyla bile tam tekmil. U-14
ligi, adından belli olduğu gibi on dört yaş
civarı evlatlarımız oynuyor. Yolun daha
başındalar. Her şeyi ilk kez görüp,
yaşıyorlar. Oyun kuralları, büyük saha,
arkadaş, paylaşım, seyirci. Yaş icabı çok
maça çıkan yok. Hakemler de öyle. Hepsi,
herkes öğrenme çağında. Tek tecrübeliler
iki antrenör ve bir saha komiseri. Heyhat
ki, lige bakar mısınız ? Avrupa hayranı
değilim ama oralarda tecrübeli isimler hatta
FİFA, klasman hakemleri verilir. Bizde
daha yeniler ilk maçına çıkar.  Nerede mi
pişecekler, adında U olmayan liglerde.
Forma giyen oyuncuların yaşı, hakemden
küçük olmasına belki de daha çok sahaya
çıkmışlıkları var. Daha da garibi. Bu
maçlarda gözlemci yok, iki yardımcı hakem
yok, dördüncü hakem zaten yok. Bir tek
saha komiseri var. Tek tecrübeli, ağabey

konumunda. Bir ve tek başına bir hakem
ve acemi. Hangi taca, hangi ofsayta
baksın, hangi penaltıya yetişsin.
Tasarrufun yeri ve zamanı mı ? Çoğu
evlatlarımız erken yaşta bırakıyor bu
yüzden. Bıkkınlık, yılgınlık olur. Yoruldu
sanırım, faul atlamayım diye. Alt tarafı bir
kart geçip deyip geçmeyin. O kadar sorun
ortaya çıktı ki. Daha neler neler.
Kanıtlama şansım yok.  Olay başka yerlere
gidiyor. Üzüldüm, üzülmeye devam
ediyorum. Her şey bir gün gelir, ışığa
aydınlığa çıkar.  Öyle bir özelliği vardır.
Adına gerek yok hakem evladım, büyük
bir yanlış yaptı. Olmamalı diyeceğim,

oluyor işte. Takım formalarının renkleri
farklı, sırt numaraları farklı, lisansındaki
fotoğrafına bir bak bari. Faulü ters verirsin,
görmezsin, yetişemezsin. Olur, anlayış
görür. Kime göre hata bu arada. Ama bu
yapılacak gibi değil. Sen kalk çift sarı
karttan ihracı raporunda ters yaz. Saha
komiserine sormadın mı ? Takip ederek
saha dışına çıkasıya kadar eşlik ediyorlar.
İçine sinmedi, git bak soyunma odasına.
Bizzat yüz yüze gel. Amaç doğruyu
bulmaksa. Her şey yapılır adalet için. Tek
olmasa bu yaşanır mıydı, bilemiyorum.
Yazık değil mi takımlara, Uras Kanat'a
Tuna Kara'ya. Diğer gençlere.  Son bir
ihtimal var. İsimler mi karıştı acaba ?
Benziyor da hani, işin başıdır kontrol.
Whatsapp'tan yazışmak değildir ki, rapor
yazmak. Dikkat, özen ve de eğitim şart.

MEHMET YAĞIZ ADALET İSTİYOR
Konumu, sıfatı ne olursa olsun rapor

yazmak çok önemlidir. Hele ki hakem
raporu. Defalarca okuyup, kontrol
edeceksin. Sosyal medyadaki gibi,' tmm, tşk,

ii, dgl' yazmak değil asla. Konuya
gelirsek. U-14 Ligi'nin 4.hafta
müsabakası, Urla Belediye Spor
Kulübü - Güzelbahçe Futbol
Kulübü. Maçtan 2-0 galibiyetle
ayrılır Urla ekibi. Maçın ikinci yarısı,
Güzelbahçe ekibinden Tuna Kara
ikinci sarı karttan ihraç olur, kalan
zamanı 10 kişi ile tamamlar. Buraya
kadar her şey normal. Hakem kardeşimin
adını yazmıyorum. Böyle reklamı olmasın.
Aslında ters etki yapar ya neyse. Amaç
öğrenmek, yaşadığından ders çıkarmak, bir
daha yapmamak. Amacım eğitim, sporcu
harcamak değil. Bu böyle biline. Urla'dan
ihraç olmadı, Güzelbahçe'den oldu. Bu
karaya kadar tamam sanırım. Rapora ters
yazıldı, disiplin kuruluna böyle gitti. 'Aslolan
hakem raporu' öngörüsüyle cezalar
açıklandı, gözlemci de yoktu. Ceza Uras'a
gitti, çift sarı kartlı Tuna'ya gitmedi. Urla
ekibi tedbiren oynatmadı 'atılmayanı',
Güzelbahçe oynattı 'atılanı'.  Uras kadroda

yoktu 9-0 önde tamamladı Urla.
Tuna vardı kadroda, grup ikinciliği
maçında. Tek oyuncu ile çok şey
olmaz. Peki şimdi ne olacak. Oysa
ihraç edilen de söylemeliydi, 'Ben
kırmızı kart gördüm oynamamam
lazım' diye. Koskoca takımlardaki
ağabeyleri, yöneticileri bu gaflete
düşüyor. 

SAL'da yaşadık. Otomatikman ceza gelir
endişesiyle, 'hakem yazmamış' diye bir dünya
yok. Uras'a üzüldüm ailesi de üzülmüştür
haliyle, Tuna'ya üzüldüm dedim ya hepsi
daha toy. Yaşaya yaşaya öğrenecekler.
Başına gelmeden önce prosedürleri,
talimatları bilmek, gözden geçirmek gerek.
Önce büyükleri bilsin ki, uygulasın.
Çocuklarımızı rahat bırakın oynasınlar, spor
yapsınlar, geleceğe koşsunlar. 

İşin alengirli tarafları için daha çok erken,
hem de çoook. Kim bilir ülke genelinde
neler yaşanıyor, gençlere neler yaşatılıyor,
merak işte...

AYDINOĞLU 

METİN

Raporu bir
daha okusana
üzüldüm Uras

ile Tuna'ya

aydinoglumetin@hotmail.com
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Trabzonspor’a
karşı farklı 11

Menemen FK
zirvenin hakimi

SÜPER Lig'de 9'uncu hafta maçında
deplasmanda Eyüpspor'a 1-0 yenilen
Göztepe'de teknik direktör Stanimir
Stoilov'un rotasyona gitmesi bekleniyor. Bu
hafta Gürsel Aksel Stadı'nda Trabzonspor'u
konuk edecek sarı-kırmızılılarda Bulgar
çalıştırıcının özellikle defans ve orta sahada
değişimler yapacağı kaydedildi. Şu ana
kadar beklentileri karşılayamayan Japon
orta saha oyuncusu Matsuki'yi kızağa
çekmeyi düşünen Bulgar çalıştırıcının
Brezilyalı Victor Hugo'yu ilk 11'e monte
edeceği, defansta ve sağ bekte de yine
rotasyon yapabileceği vurgulandı. (DHA)

TFF 2'nci Lig Kırmızı Grup'ta zirveyi
paylaştığı 68 Aksarayspor'u da evinde 2-0
yenen Menemen Futbol Kulübü liderliğini
perçinledi. Kritik karşılaşmayı son 15
dakikada bulduğu 2 golle kazanan sarı-
lacivertliler 22 puana yükselip 3 puan
farkla zirveye kuruldu. Bu sezon teknik
direktör Burhanettin Basatemür
yönetiminde müthiş bir çıkış yakalayan
Menemen FK, 8'inci maçında 7'nci
galibiyetini aldı. Sadece 1 beraberlik elde
eden İzmir ekibi, kulüp tarihinin en başarılı
ilk 8 haftasını geride bıraktı. (DHA)

Fotoğraf: Erkan Kart

Büyük Altay'da
taraftar isyan
bayrağını açtı

TFF 2'nci Lig Beyaz Grup'ta
cumartesi günü Atatürk
Stadı'nda oynanan maçta
Karaköprü Belediyespor'a 2-1
yenilip bu sezon ilk kez düşme
hattına gerileyen Altay'da
taraftarlar hem yönetime hem
de oyunculara tepki gösterdi.
Üst üste 3'üncü mağlubiyetini
alan siyah-beyazlılarda
futbolseverler, başkan
Süleyman Özkaral'ı istifaya
davet etti. Taraftarlar, önceki
hafta paralarını alamadıkları
gerekçesiyle İskenderunspor
deplasmanına gitmeyen
tecrübeli futbolcular Ceyhun
Gülselam, Deniz Kadah, Ozan
Evrim Özenç ve Özgür
Özkaya'yı da ıslıkladı. Maç
sonunda ise Deniz'in
tribünlere giderek
taraftarlarla konuştuğu ve
yaşananlardan dolayı özür
dilediği öğrenildi.
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Afyonkarahisar'ın Bolvadin ilçesinde kayıp
şehir "Puruşhanda"yı bulmak için
sürdürülen Üçhöyük
kazısında, tahıl silosu
ile birisi çift başlı
kartal olmak üzere
iki farklı mühür
baskısına ulaşıldı.
Cumhurbaşkanı
kararıyla kazı
statüsüne alınan,
Afyonkarahisar Müze

Müdürlüğü
koordinasyonundaki
Selçuk Üniversitesi
tarih bölümü öğretim
üyesi Prof. Dr. Özdemir
Koçak'ın bilimsel
danışmanlığında
yürütülen

Üçhöyük'deki çalışmalar,
geniş bir bilim heyetiyle 2020'den

bu yana devam ediyor. (AA)

DÖNEMSEL KIYAFETLER
Nevşehir'in Ürgüp ilçesinde düzenlenen ‘Orta

Çağ’ panayırına katılan ziyaretçiler, döneme
ait kıyafetler giydi. Ürünlerin satışının yapıldığı
alanda dönemsel kostümlerle gezinti
yapan katılımcılar, makyaj yaptırıp
fotoğraf çektirdi. Etkinliği
düzenleyen Muammer Erinal,
"Macaristan'dan Ortaçağ müziği
yapanlar, Almanya'dan
kostümleriyle katılanlar var.
Türkiye'nin farklı yerlerinden
de insanlar bu panayır için
geldi. Herkes köstümleriyle
geziyor" dedi. (AA)

Kınık’ta nefes
kesen mücadele
AVIS 2024 Türkiye Tırmanma
Şampiyonası'nın 6. ayağı Kınık Belediyesi
Ali Ramiz Özkan Tırmanma Yarışı'nda
dereceye
girenler belli
oldu.
İzmir
Motorsporları
ve Otomobil
Spor Kulübü
tarafından
ICRYPEX, Kınık
Belediyesi ve
Yaşaroğlu Otomotiv katkılarıyla
gerçekleştirilen 6. ayak mücadelesinde 5
kategoride 22 otomobil yer aldı.
Katılımcılar, Kınık-Köseler yolu üzerinde
belirlenen 6,3 kilometrelik parkurda
yarıştı. Kategori 1'de Mehmet Gökseven,
2'de Ayhan Germirli, 3'te Murat Volkan
Soyçopur, 4'te Sinan Soylu ve 5'te de
Bahadır Sevinç ilk sırada yer aldı. (AA)
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SANAT ESERİ GİBİ
Bölgede bu yıl yürütülen yüzey
araştırmalarında 4,5 santimetre
boyunda mermere rastlandı. Kazı
başkanı ve Alman Arkeoloji Enstitüsü
Müdürü Prof. Felix Pirson, " Aşağı
yukarı 4 bin 500 yıllık bir buluntu.
Küçük mermer figür bir insanı
gösteriyor. Çok detaylı değil ancak
biraz modern sanat eseri gibi” dedi.
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ÖNEMLİ BİR İDOL
Pirson, özellikle erken Tunç Çağı
döneminde benzer buluntuların
çıkmadığını ifade etti. Doç. Dr. Güler
Ateş de "Batı Anadolu'da bulunan
tipik idollerden bir tanesi. Bizim için
önemi Bergama ve çevresinde
bugüne kadar böyle idol
bulunmamış. O bakımdan çok
önemli" diye konuştu. (AA)
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Bilim dünyasını
heyecanlandırdı

Samsun'un kırsal mahallelerinde bu
sonbaharda mantar bereketi yaşanıyor.
Kavak ilçesi Saraykent Mahallesi'nde
kendiliğinden çıkan mantarlar, bu sene
büyüklüğü ile dikkati çekiyor. Kültür
mantarının doğalı olan “içi
kızıl mantarı”, bir
vatandaşa ait
bahçede büyük
boyutlara ulaştı.
Çapı 20 santim
olarak ölçülen bazı
mantarlar, görenleri
hayretler içinde bıraktı.
Bahçenin sahibi, “Sonbahar yağışlı geçince
mantar bereketi yaşanıyor. Son çıkan
mantarlar çok büyük oldu. Bazılarının çapı 20
santimi aştı. Herhangi bir besin vermeden
tamamen doğal olarak yetiştiler” dedi.
Uzmanlar, zehirlenme ihtimaline karşı
vatandaşları bilmedikleri mantarları
tüketmemeleri konusunda uyardı. (İHA)

Dev mantarlar
hayrete düşürdü 
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Akdeniz endemiği olan deniz
kalemleri, narin ve zarif yapılarıyla
öne çıkarken, karanlık ortamlarda
ışık saçarak dikkati
çekiyor. Yumuşak
mercan türlerinden
olan bu canlılar,
genellikle derin
sularda yoğun
popülasyon
oluşturuyor ve
poliplerini açarak
besleniyor. Bilimsel
adı Veretillum
cynomorium olan türü,
İzmit Körfezi'nde 30 metre
derinlikte görüntülendi. (AA)

GÖRÜCÜYE ÇIKTI
TÜYAP Adana Uluslararası Fuar ve
Kongre Merkezi'nden düzenlenen
"3. Tespih ve Doğal Taşlar
Fuarı"nda yüzlerce firma stant
açtı. Ziyaretçiler stantlardaki
tespih ve doğal taşlar ile süs
eşyalarını inceledi. Ürünler
hakkında bilgi alan katılımcılar,
alışveriş yapma imkanı buldu.

YOĞUN İLGİ GÖRDÜ
Türkiye Tesbihçiler Esnaf ve
Sanatkarlar Federasyonu Başkanı
Rezan Yılmaz, ziyaretçi
yoğunluğundan memnun olduklarını
dile getirirken tespih ustası Murat
Ongun, "Ziyaretçiler burada farklı
malzemelerden yapılmış tespihler
gördü. Biz de kendi işçiliğimizi
tanıtmaya çalıştık" diye konuştu. (AA)

Körfez’in otuz
metre dibinde
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